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Yozgat’ın dağların-
da kendiliğinden ye-
tişen palamut, güvem 
(çakal eriği), dağ eriği 
gibi meyveler, yöre 
halkı tarafından "doğal 
şifa deposu" olarak 
biliniyor. 2'DE

AK Parti Yerel 
Yönetimlerden So-
rumlu Genel Başkan 
Yardımcısı ve Samsun 
Milletvekili Yusuf Ziya 
Yılmaz, Yozgat’ta AK 
Parti teşkilatı ile buluş-
tu.  3'DE

Yozgat Bozok 
Üniversitesi, bilimsel 
araştırma alanındaki 
başarılarına bir yenisini 
daha ekleyerek TÜBİ-
TAK tarafından kabul 
gören projelerine bir 
yenisini ekledi. 3'DE

Yozgat Aile ve Sosyal 
Hizmetler İl Müdürlü-
ğü’nün hayata geçirdiği 
“İdolümsün” projesi kap-
samında, devlet koruması 
altındaki çocuklar Yozgat-
lı yazar Sevda Akyüz ile 
bir araya geldi.  4'DE
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YOZGAT BOZOKSPOR’DAN  
VALI ÖZKAN’A TEŞEKKÜR… 

ORTAK 
PAYDAMIZ 
YOZGAT!
     Gimat Grubu Yönetim Kurulu Başkanı Zafer Özışık, Memur-Sen Yozgat İl Temsilcisi Ke-
nan Şerefli’yi ziyaret etti. Yozgat’ın geleceği ve gelişimi üzerine karşılıklı istişare ortamının 
oluştuğu ziyarette, şehrin geleceği adına birlik ve beraberliğin önemine dikkat çekildi.

Memur-Sen 
Yozgat İl Temsilcisi 
Kenan Şerefli’ye 
nezaket ziyaretinde 
bulunan Özışık, şehir 
adına yapılacak ça-
lışmalar için birlik ve 
beraberliğin önemini 
vurguladı. Ziyaret 
de Çamlık Medya 
Genel Yayın Yönet-
meni Tarık Yılmaz’ın 
da yer aldı.Özışık 

ve Şerefli’nin bir 
araya geldiği ziyaret, 
Yozgat’ın geleceği 
adına fikir alışverişi-
ne sahne oldu.

 Ziyarette, şehrin 
gelişimi adına fark-
lılıkların bir kenara 
bırakılarak, ortak he-
defler doğrultusunda 
birlikte çalışmanın 
gerekliliği dile geti-
rildi.  3'DE 

     Yozgat Bozokspor yönetimi, tek-
nik ekibi ve futbolcuları, Yozgat Valisi 
Mehmet Ali Özkan’ı makamında zi-
yaret ederek takıma verdiği destek-
ten ötürü teşekkürlerini sundu. 12'DE

      Yozgat Bozokspor Teknik Direktörü 
İlhan Özbay, Çamlık Medya ekibine özel 
açıklamalarda bulunarak, takımın 10 haf-
talık performansını değerlendirdi.  12'DE

  Yozgat Kürşat Kadifekale U-14 Amatör 
Ligi’nde heyecanlı mücadeleler hız kes-
meden devam ediyor.  Dün oynanan maçta 
Yurdum Gençlikspor ile Yozgat 1959 FK, 
sahada kıyasıya bir rekabete imza attı. 12'DE

Doğal 
İlaç  

Gibi!

Hizmet Yarışını 
Artıracağız

“2002’DEN 

BU YANA ÜL-

KENİN YAŞAM 

STANDARDINI 

YÜKSELTTİK”

TÜBİTAK Destekli 
Yeni Proje!

ŞEHİR İÇİ ULAŞIM
HIZLANMALI!

Yozgat’ta 
dolmuş seferleri-
nin düzensizliği, 
şehirde yaşayan 
vatandaşları ve 
özellikle üniversite 
öğrencilerini mağ-
dur ediyor. Toplu 

taşıma hizmetle-
rinden faydalanan 
öğrenciler, özel-
likle seferlerdeki 
aksamalardan 
ötürü günlük ya-
şamlarında zorluk 
yaşıyorlar. 5'DE

Yozgat Bozok Halk Otobüsleri Ko-
operatifi Başkanı Adil Yıldız, şehir içi 
otobüs seferlerinin saatleri ve ek sefer 
düzenlemeleri hakkında bir açıklama 
yaptı.   5'DE

SEFER SAATLERİ İÇİN 
İSTİŞAREDE BULUNDUK!
SEFER SAATLERİ İÇİN 
İSTİŞAREDE BULUNDUK!

YURDUM GENÇLİKSPOR'DA
3 PUAN SEVİNCİ

Yozgat’ta Çocuklara  

Ilham Oldu! 

BU TAKIM LIGDE 
KALACAK
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Yozgat kaplıcaların ve ovaların 
yoğun olduğu bir ildir. Termal tu-
rizmin yanı sıra tarıma ve sera-
cılığa uygun topraklara sahiptir. 
Yozgat’ta  Kaplıcaların bulunduğu 
bölgelerde seracılıkta yapılabilir. 
Sıcak sularımızdan faydalanıp se-
racılığı geliştirmemiz mümkündür. 
     Aydıncık, Kümbet ovası, Ka-
zankaya Vadisi, Çekerek Irmağı 
güzergahı, Çandır Bazlambaç çev-
resi, Yerköy Ovası, Sekili Ovası, 
Şefaatli - Yerköy arasında kalan 
bölge Karanıdere vadisi seracılık için verimli 
uygun alanlardır.  
     Karamağra Kaplıcalarının bulunduğu 
güzergah seracılık için uygun bir mekandır, 

yani Yozgat’ta seracılığı geliştirmek ve 
teşvik etmek gerekiyor. 
Bu bölgedeki üreticiler teşvik edilerek 
desteklenmeli; örnek bahçeler kurulma-
lıdır. Üreticiye destek ve örnek olmakta 
çok önemlidir. 
     Gelingüllü Barajında balıkçılık gelişti-
rilebilir. Çekerek  Irmağı, Delice Irmağı, 
Gelingüllü Barajı, balıkçılık için uygun 
alanlardır. Bazı bölgelerde alabalık tesis-
leri kurulabilir. Örnek çiftlikler kurulup 
vatandaşa pazarlanmalı. Sera bölgeleri 
kurulmalı ve üreticiler teşvik edilmelidir.  

     Yozgat tarım bölgesi tarım teşvik edilmeli. 
Hayvancılık her geçen gün azalıyor. Yoz-
gat’ta hayvan üreticileri desteklenmelidir. 
Üreticiler hayvan beslemekten kaçınıyorlar. 

Sadece kurbanlık hayvan besleniyor. Ülke 
genelinde hayvan yetiştiriciliği azaldığı için et 
süt pahalandı. 
 
Sebze - Meyve üreticileri pazar ağı bulamı-
yor, üreticinin ürünü para etmiyor. Depoların 
kurulmasından, sulu tarıma geçilmesinden 
ve soğuk hava depolarının yaygınlaştırılma-
sından söz ediyoruz. Ancak ciddi manada 
üretici teşvik görmediği için başarıyı yakala-
yamıyoruz. Sonra da pahalılıktan yakınıyo-
ruz. Üretim olmadan tüketim olmaz. 
     Tarım üretiminde sıkıntılar yaşıyoruz, 
nedeni belli zamanında tedbir almadığımız 
için. Sera bahçerini teşvik etmiyoruz. Sera 
bahçeleri için uygun alanlarımız var bunlar-
dan yararlanmalıyız. 

     Yerköy ve Sekili Ovasında, Kümbet Ova-
sında, Aydıncık bölgesinde yetiştiremeyece-
ğimiz sebze, meyve yok gibi..  
Baraj bölgelerimiz var kışın boşa akan suları 
barajlarda toplayıp yazın kullanmamız müm-
kündür. Boş akıp giden su kalmamalı bun-
lar barajlarda toplanmalı tarım zamanında 
kullanılmalıdır.  
     Üreticiye Köylüye sahip çıkılmalı, Pazar 
ağı kurulmalı, ürünü para etmeli. Ürünün 
para ettiğini, para kazanmanın kolay oldu-
ğunu, üretimi teşvik ederek ve bu konuda 
öncülük yaparak sağlaya biliriz…Aracı tefeci 
değil üretici para kazanmalı çünkü alın teri 
döken emek veren üreticidir; üretim olma-
dan kalkınma olmaz, köylünün malı değer-
lendirilmeden  de üretim teşvik edilemez..

Hayat Pahalılığının Çözüm ve Çaresi Üretimi Artırmaktır 
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ZAFER ÖZIŞIK

TARIK YILMAZ

MEHMET KALABALIK

GÖKHAN ERDEM KALABALIK
EDA DEMİREL

A. Nohutlu Mah. Yzb. Bahattin 
Çokdeğerli Cad. Zafer İş Merkezi 

Kat:5 No: 9 YOZGAT

Arslan Güneydoğu Gazetecilik,
Matbacılık ve Kağıtçılık A.Ş. 

Saray Osmangazi Mah. Sütçüimam Sok. No: 
33 Pursaklar/ANKARA 0312 419 20 03

15102-01374-05467

İmtiyaz Sahibi

Kuruluş: 3 Mayıs 2012

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

Sayfa Sekreteri

Muhabirler

YAYIN TÜRÜ: Yerel Süreli Yayın

İdare Yeri

İletişim: 0354 2170266/ 0505 6105829
www.yozgatcamlik.com
info@yozgatcamlik.com

BASKI: 

ELEKTRONİK TEBLİGAT ADRESİ

NAZ 
GÖZLEME VE YUFKA SALONU

Kışlık Ekmek ve Erişte Siparişi Alınır

Aşağı Nohutlu Mahallesi İnci Sokak No:6 
Yozgat/Merkez

 0546 965 11 68
ADLiYE KARŞISI,
ZAFER TÜRK MUTFAĞI 
ÜSTÜNDE
0 553 820 77 53

AHMET
SARGIN

Yüzyıllardır hastalıkları 
önleme ve iyileştirme amacıyla 
tüketilen bu meyveler, özellikle 
kalp-damar sağlığı, şeker, ko-
lesterol ve tansiyon gibi rahat-
sızlıklara karşı faydalı olarak 
görülüyor.  
Yozgat’ın doğasından gelen 
bu şifalı meyveler, her yıl Ekim 
ayında olgunlaşıyor ve Kasım 
ayı sonuna kadar toplanarak 
tüketiliyor. 
     DOĞANIN İNSANA 

ARMAĞANI: 
PALAMUT VE GÜVEM 

     Anadolu’da yüzyıllardır halk 
hekimliğinde kullanılan palamut, 
güçlü antioksidan özellikleri ile 
biliniyor. Dağlarda kendiliğin-
den yetişen palamut, vitamin 
ve mineraller açısından zengin 
içeriği sayesinde bağışıklık 
sistemini güçlendirici bir etkiye 
sahip. Ayrıca, Yozgatlılar tarafın-
dan yoğun olarak tüketilen bir 
diğer dağ meyvesi olan güvem, 
halk arasında “çakal eriği” 
olarak da biliniyor. Güvem, 
özellikle tansiyon ve kolesterol 
seviyelerinin dengelenmesine 
katkıda bulunduğu için tercih 
ediliyor. Tatlı-ekşi aroması ile 
dikkat çeken güvem, Yozgat 
pazarlarında dağlardan toplanıp 
satışa sunuluyor. 
         Yozgat’ın sevilen dağ mey-
velerinden biri olan dağ eriği, 
yemeklerde limon gibi ekşi 
bir tat vermek için kullanılıyor. 

Yerel halk tarafından, köfte, pı-
rasa ve pancar gibi yemeklerde 
lezzet artırıcı olarak kullanılan 
dağ eriği, yemeklere özgün bir 
aroma katıyor. Özellikle kış ayla-
rında sofralarda sıkça yer bulan 
dağ eriği, ekşi tadı ve zengin 
içeriği ile yemeklere hem lezzet 
hem de sağlık katıyor. Yozgat’ın 
köylerinde sıkça tüketilen bu 
özel meyve, aynı zamanda yük-
sek C vitamini içeriği sayesinde 
bağışıklık sistemine de destek 
sağlıyor. 
     SALMANFAKILI 

KÖYÜ’NDEN 
DOĞAL ŞİFA 
TEZGAHA TAŞINDI 

     Yozgat merkez Salmanfakılı 
Köyü’nden Recep Orakçı, her 
yıl dağlardan topladığı palamut, 
güvem, dağ eriği gibi meyveleri 
şifa arayanlar için tezgahında 
satışa sunuyor. 

Ekim ayında olgunlaşan ve 
Kasım ayı sonuna kadar topla-
nabilen bu dağ meyvelerinin, 
insanların bağışıklık sistemini 
güçlendirdiğine inandığını 
belirten Orakçı, “Bu meyveler 
yıllardır şifa niyetine tüketiliyor. 
Doğal olarak yetişen ve herhan-
gi bir katkı maddesi içermeyen 
bu dağ meyveleri, doğanın bize 
sunduğu bir armağan,” dedi. 
         Yozgat ve çevre köylerde 
yaşayan halk, özellikle sonba-
har aylarında dağlarda yetişen 
bu şifalı meyveleri toplayarak 

tüketiyor.
 Yozgat’ın doğasında kendi-

liğinden yetişen bu meyveler, 
organik yapısı ve içeriğindeki 
zengin mineraller sayesinde 
adeta doğal bir ilaç gibi kabul 
ediliyor. 

Dağ meyveleri, yüksek C vi-
tamini, antioksidanlar ve çeşitli 
mineraller içeriyor. Bu özellikle-
ri ile kış aylarında hastalıklardan 
korunmak isteyen Yozgatlılar 
için vazgeçilmez bir besin kay-
nağı olarak öne çıkıyor. 
     Yozgat’ın doğasın-
da kendiliğinden ye-
tişen bu şifa depo-
su meyveler, yöre 
halkı tarafından 
büyük bir ilgiy-
le toplanarak 
hem kendi 
tüketimleri 
için hem de 
pazarlarda 
satışa sunu-
luyor. Her yıl 
Ekim-Kasım 
döneminde 
tüketicilerle 
buluşan bu 
doğal ürünler, 
sağlıklı yaşam 
arayışında olanlar 
için Yozgat’ın do-
ğasından gelen en 
değerli armağanlar 
arasında yer alıyor. 
TARIK YILMAZ

DOĞAL 
İLAÇ  GİBİ!
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  Özışık ve Şerefli’nin bir 
araya geldiği ziyaret, Yozgat’ın 
geleceği adına fikir alışverişi-
ne sahne oldu. 

Ziyarette, şehrin gelişimi 
adına farklılıkların bir kenara 
bırakılarak, ortak hedefler doğ-
rultusunda birlikte çalışmanın 
gerekliliği dile getirildi.  
     Zafer Özışık, Yozgat’ın 
değerli bir potansiyele sahip 
olduğu- nu ifade 
ede- rek, "Bu 
potan- siyelin 

hayata geçirilmesi için birlik 
ve beraberlik içinde olmalıyız. 
Şehrimizin geleceği adına hep 
birlikte faydalı projelere imza 
atmalıyız," şeklinde konuştu. 
     YOZGAT’IN KÜLTÜREL 

DEĞERLERİNE DESTEK 
     Zafer Özışık, Yozgat’ın sos-
yal ve kültürel anlamda güçlü 

bir yapıya sahip olduğunu be-
lirtti. Özellikle Memur-Sen’in 
kültürel çalışmalara sağladığı 
katkılardan duyduğu memnu-
niyeti dile getiren Özışık, Yoz-
gat’ın kültürel mirasına sahip 
çıkmanın ve bu mirası gelecek 
nesillere aktarmanın önemini 
vurguladı. 

Şehirde gerçek-
leştirilen projelerin 
Yozgat’ın tanıtımına 
büyük katkı sundu-
ğunu ifade eden 

Özışık, Memur-Sen 
İl Temsilci-

si Kenan 
Şerefli’ye 
çalışma-
larında 
başarılar 
diledi. 
     ABBAS 
SAYAR 
SEMPOZYU-
MU KİTABI 
HEDİYE 
ETTİ 
Zafer 
Özışık’a an-
lamlı bir he-
diye takdim 
eden Kenan 
Şerefli, 

Yozgat’ın 
tanınmış 

yazarlarından Abbas Sayar 
anısına düzenlenen sempoz-
yumun ardından yayımlanan 
kitabı Özışık’a armağan etti.  
Mehmet Akif İnan Vakfı ve 
Eğitim-Bir-Sen Yozgat Şube-
si’nin iş birliğiyle basılan bu 
eser, Abbas Sayar’ın Yozgat 
kültüründeki yerini ve sempoz-

yumda sunulan değerli çalış-
maları yansıtıyor. Şerefli, kitabı 
takdim ederken sempozyumun 
detaylarını ve Abbas Sayar’ın 
Yozgat’ın kültüründe önemli bir 
yere sahip olduğunu vurguladı. 
Özışık ise bu hediyeyi memnu-
niyetle kabul ederek, Yozgat’ın 
kültürel mirasına katkıda bu-
lunmanın kendisi için özel bir 
anlam taşıdığını belirtti. 
     EKONOMİK GELİŞİM 

İÇİN ORTAK PROJELER 
GELİŞTİRİLMELİ 

     Ziyarette, Yozgat’ın sosyal 
ve ekonomik yapısının güçlen-
mesi adına iş birliğinin önemi 
bir kez daha ön plana çıktı.   

Kenan Şerefli, Yozgat’ın 
ekonomik gelişimi ve tanıtımı 
için iş insanlarının desteğinin 
büyük önem taşıdığını belirte-
rek, Zafer Özışık’a kente sun-
duğu katkılar için teşekkür etti. 
Şerefli, Özışık’ın hayır işleri ve 
sosyal sorumluluk projeleriyle 
tanınmasının, Yozgat’ın toplum-
sal yapısına katkı sunduğunu 
ifade etti. 
     YOZGAT’IN GELECEĞİ 

ADINA ÖNEMLİ 
MESAJLAR VERİLDİ  

     Ziyaret, Yozgat’ın kültürel ve 
ekonomik gelişimi için ortak 
projeler geliştirilmesi mesajıy-
la son buldu. 

Özışık ve Şerefli, Yozgat’ın 
geleceğini daha parlak hale 
getirmek adına dayanışma 
içinde olmanın önemine dikkat 
çekerek, şehrin sosyal, kültürel 
ve ekonomik yapısının güç-
lenmesi için çalışmaya devam 
edeceklerini belirtti. 

TARIK YILMAZ

ORTAK 
PAYDAMIZ 
YOZGAT!

AK Parti Yerel Yönetimlerden Sorumlu Ge-
nel Başkan Yardımcısı ve Samsun Milletvekili 
Yusuf Ziya Yılmaz, Yozgat’ta AK Parti teşkilatı 
ile buluştu.  
     Ak Parti İl Başkanlığı binasında yapılan 
toplantıda konuşan Ak parti Yozgat İl Başkanı 
Çelebi Altuntaş, önemli bir güne tanıklık ettik-
lerini söyledi.  
     YOZGAT’IMIZ İÇİN ÖNEMLİ

 İŞLER YAPIYORUZ 
     Altuntaş, “Genel Başkan Yardımcımız hem 
ülkemiz hem de Yozgat’ımız için önemli ve 
güzel işler yapıyor. Bugünde kendisini mi-
safir ediyoruz. Biliyorsunuz ki 2 aylık kongre 
sürecindeydik. 14 ilçemizde Cumhurbaşkanı-
mıza, davamıza ve partimizde kongrelerimizi 
tamamladık. Seçimlere katılımlarımız çok 
güzeldi. Kongrelerimizin yenilenme süreciydi. 
Bizde bu süreçte bize ve Yozgat’ımıza yakışanı 
yaptık. Yozgatlı olarak teşkilatlarımızı yapılan-
dırdık. Bizim Ak Partimiz milletimizin istikbal 
yıldızıdır. İnşallah bu süreçte sizlerle birlikte 
devam edeceğiz” dedi.  
     AK Parti Yozgat İl Başkanlığı’na ziyarette 
bulunan Yılmaz, teşkilat yöneticileriyle gelecek 
planlaması yaparak birlik ve beraberlik ruhunu 
pekiştirmeyi amaçladıklarını belirtti. 
     Yılmaz, yaptığı konuşmada, AK Parti’nin 
kurulduğu günden itibaren millet odaklı hizmet 

anlayışını sürdürdüğünü vurguladı. "Bizler bir 
davanın, inancın mensupları olarak ülkemizin 
yaşam standardını 2002’den bu yana yükselttik. 
Standartların üzerinde, çok daha gelişmiş bir 
ülke oluşturduğumuzun öz güvenini taşıyoruz 
ancak bunun kibri içerisinde değiliz. Cum-
hurbaşkanı’mızın her zaman söylediği gibi AK 
Parti’nin kuruluş amacı millete hizmettir,” dedi. 
        Yılmaz, 31 Mart yerel seçimlerinden sonra 
teşkilat çalışmalarının hızla devam ettiğini 
belirterek, “Türkiye genelinde ilçelerde yüzde 
90 oranında kongreler tamamlandı. Genel mer-
kezimizin uygun gördüğü tarihte Yozgat’ta da il 
kongremizi gerçekleştireceğiz,” dedi. 
     “HİZMET YARIŞINI ARTIRACAĞIZ” 
AK Parti’nin büyük bir siyasi hareketin parçası 
olduğuna dikkat çeken Yılmaz, sadece Türkiye 
değil, dünya genelinde idealleri olan bir parti 
olduklarını belirtti. Önümüzdeki günlerde 
millete hizmet etme yarışını daha da artıracak-
larını ifade eden Yılmaz, “Siyasetimizin ağırlık 
merkezinde her zaman hizmet vardır ve bu 
doğrultuda çalışmalarımızı sürdüreceğiz,” 
dedi. 
     Bu ziyaret, AK Parti’nin Yozgat’ta teşkilat ça-
lışmalarını güçlendirme ve geleceğe yönelik 
hedeflerini pekiştirme amacıyla atılan önemli 
bir adım olarak değerlendirildi. 

MEHMET KALABALIK

HİZMET YARIŞINI 
ARTIRACAĞIZ

Memur-Sen’de anlamlı buluşma: Özışık 
ve Şerefli’den çok özel Yozgat sohbeti

BOZOK ÜNIVERSITESI’NDE 
TÜBİTAK DESTEKLİ YENİ PROJE!

Yozgat Bozok Üniver-
sitesi, bilimsel araştırma 
alanındaki başarılarına bir 
yenisini daha ekleyerek 
TÜBİTAK tarafından kabul 
gören projelerine bir yeni-
sini ekledi.  
     Mühendislik Mimarlık 
Fakültesi öğ retim üyele-
rinden Doç. Dr. Mücella 
Özbay Karakuş’un yürü-
tücülüğünde, Doç. Dr. M. 
Emin Şahin'in araştırmacı 
olarak yer aldığı proje, TÜ-
BİTAK 1002-A Hızlı Destek 
Modülü kapsamında des-
tek almaya hak kazandı. 

Üniversite bünyesindeki bu 
yeni proje, enerji verim-
liliği alanında sunduğu 
yenilikçi çözüm önerileri 
ile dikkat çekiyor.

 “Boyayla Duyarlılaştırıl-
mış Güneş Pilleri İçin Arka 
Elektrot Olarak Pt Nano-
parçacık Katkılı Grafitik 
Karbon Nitrür (G Cn)/Po-
lianilin Nanokompozit Kul-
lanılmasıyla Korozyonun 
Azaltılması ve Güneş Pili 
Ömrünün ve Performan-
sının Arttırılması Üzerine 
Deneysel Bir Çalışma” baş-
lıklı proje, güneş pillerinin 

ömrünü ve performansını 
artırmayı hedefliyor. Çalış-
ma, güneş enerjisi teknolo-
jilerine yeni bir bakış açısı 
kazandırarak enerji sektö-
ründe yenilikçi çözümler 
sunmayı amaçlıyor. 
     REKTÖR PROF. DR. 

EVREN YAŞAR’DAN 
TEBRİK MESAJI 

     Yozgat Bozok Üniversi-
tesi Rektörü Prof. Dr. Evren 
Yaşar, TÜBİTAK desteğini 
kazanan bu değerli proje-
ye öncülük eden Doç. Dr. 
Mücella Özbay Karakuş ve 
Doç. Dr. M. Emin Şahin’i 

tebrik ederek üniversite 
adına gurur duyduğunu 
belirtti. 

Rektör Yaşar, bilim-
sel araştırma ve yenilikçi 
çözümler konusundaki bu 
başarıların Yozgat Bozok 
Üniversitesi’nin akademik 
gücüne büyük katkı sağla-
dığını vurguladı. Üniversi-
tenin araştırma-geliştirme 
alanındaki başarılarının 
devam etmesi dileğinde 
bulunan Yaşar, bilimsel 
çalışmalara verilen deste-
ğin süreceğini ifade etti. 
HABER MERKEZİ
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Çok Partili Hayata Geçiş Denemeleri

Meclis İçerisindeki Hizipleş-
meler zaman içerisinde parti 
oluşumuna gitmişlerdir. İlk parti 
Atatürk’ün liderliğinde Halk 
fırkası, kuruluş tarihi İzmir’in 
kurtuluşu kabul edilir. 9 Eylül 
1922 parti adını 10 Kasım’da 
Cumhuriyet Halk Fırkası olarak 
değiştirmiştir. 2 yıl sonra Kazım 
Kâzım Karabekir liderliğinde 
olan grup 17 Kasım 1924 yılın-
da Terakkiperver Cumhuriyet 
Fırkasını kurmuşlardır. Tek parti 
döneminden çok partili hayata 
geçişin ilk denemesi Terakkiper-
ver’dir. 

Atatürk Nutuk da Terakkiperver cum-
huriyet fırkasının kurulmasını bir komplo 
olarak değerlendirmiştir. Çünkü Atatürk’e 
rağmen kurulan bir partidir, Atatürk pa-
şalar komplosu olarak adlandırır. Terak-
kiperverin kurulması ile ülkemizde çok 
partili hayat başlamıştır. 

Atatürk iktidar ile muhalefet arasın-
da çatışmaların yaşanmaması için İsmet 
İnönü’yü sert bir politikacı olması sebebi 
ile başbakanlıktan alarak yerine daha 
ılımlı bir politikacı olarak, Ali Fethi Okyar’ı 
getirmiştir. Terakkiperverin tarihi oldukça 
kısadır. 17 Kasım 1924’de kurulmuş, 5 
Haziran 1925’de parti kapatılmıştır se-
bebi ise Şeyh Sait isyanı 13 Şubat 1925 

tarihinde doğuda çıkmıştır. 
Diyarbakır’ın Ergani ilçesinde 
başlamış doğu ve güneydoğuya 
yayılan bir isyandır. Dini mo-
tifli olan bu isyanın arkasında 
olan ülke İngiltere sebebi ise 
Musul’dur. İsyan çıkar çıkmaz 
Atatürk başbakan değişikliğine 
gitmiştir ve sert bir politikaya 
sahip olan İsmet İnönü tekrar 
göreve dönmüştür. İnönü’nün 
Yaptığı ilk icraat Takriri Sükûn 
kanunu (Huzurun Sağlanması) 
çıkarmak olmuştur. Bu kanun-
la birlikte istiklal mahkemeleri 
kurulmuştur. İsyan kısa sürede 

bastırılmıştır. Terakkiperver Cumhuri-
yet fırkasının bazı yöneticileri bu isyana 
destek verdikleri iddiasıyla 5 Haziran 
1925 yılında kapatılmıştır ve bu şekilde 
çok partili hayata geçiş denemesinin sona 
erdiğini görmekteyiz. 

Çok partili hayata geçiş için ikinci de-
neme Serbest Cumhuriyet fırkasıdır. 12 
Ağustos 1930 Yılında kurulmuştur fakat 
17 Kasım 1930’da kapatılmıştır. 100 
günlük parti olarak da bilinir. Atatürk’ün 
isteği üzerine kurulur partide önemli 
isimler vardır Nuri Conker ve Atatürk’ün 
kız kardeşi Makbule hanım da partide yer 
almaktadır.

 Hem siyasal hem ekonomik anlamda 

liberal, laik bir partidir. Kapatılmasının 
sebebi İzmir mitingi serbest Cumhuriyet 
fırkası genel başkanı Ali Fethi Okyar ve 
arkadaşları İzmir’de miting düzenlemiş-
lerdir. Halk tarafından rağbet oldukça 
yüksek Cumhurbaşkanı aleyhine atılan 
sloganlar var. Atatürk’ün isteği üzerine 
kurulan bu parti yine aynı şekilde kapatıl-
mıştır. 

100 günlük bir parti olmasına rağmen 
yerel seçimlere katılmıştır serbest Cum-
huriyet fırkası 502 seçim çevresinden 31 
belediye başkanlığı kazanmıştır. Çok par-
tili hayata geçiş denemesi Serbest Cum-
huriyet Fırkası ile de olumsuz sonuçlan-
mıştır.  Daha sonra milli kalkınma partisi, 
Temmuz 1945 yılında kurulmuştur genel 
başkan Nuri Demirağ demokrat partiden 
önce kurulmuş fakat tam bir muhalif 
parti olamamıştır. Kuzu partisi olarak da 
bilinir. Partiye kuzu partisi denmesinin 
sebebi, t

oplantılarda sürekli kuzu çevirmesi 
yedikleri için partinin lakabı o şekilde 
kalmıştır, böylece 3. Denemede başa-
rısız olmuştur. En sonunda CHP millet-
vekilleri Celal Bayar, Adnan Menderes, 
Refik Koraltan ve Fuat Köprülü 7 Haziran 
1945 yılında CHP Meclis grubuna 4’lü 
takrir (önerge) vermiştir. Önergede yer 
alan maddeler kısaca, anayasadan anti 
demokratik ifadelerin çıkarılması, yargı 

denetiminde seçimlerin yapılması, ger-
çekten yasamanın yürütmeyi denetleme 
imkânı verilmesi istenmiştir. CHP tara-
fından 12 Haziran 1945’de önerge red-
dedilmiştir. Amaç bu isimlerin partiden 
ayrılması ve yeni bir partinin kurmasıdır, 
7 Ocak 1946 bu dört isim bir araya ge-
lerek Demokrat partiyi kurmuşlardır. Bu 
şekilde Türkiye’de resmi olarak çok partili 
hayat başlamıştır. 

Çok partili hayata geçişin dış nedenleri 
ve iç nedenleri vardır. 

Türkiye’nin Sovyetler birliğinin ciddi 
tehditlerine karşı batının yani ABD ve Av-
rupa’nın desteğini alabilmek için demok-
rat gözükmesi gerekiyordu bir ülkede tek 
partili bir düzen varsa ne kadar demok-
ratik olabilir ki ve sorun sadece bir parti 
olması değil Şükrü Saraçoğlu dönemin-
de çıkarılan bazı kanunlar vardır. Varlık 
vergisi kanunu 1942-1944 tepki odağı 
olmuştur, Hatta 1945-1946 Truman 
Doktrininden Türkiye demokrat olmaması 
sebebi ile bu yardımlardan yararlana-
mamıştır. Yunanistan’da iç karışıklıklar 
nedeni ile yararlanamadı 12 Mart 1947’de 
ABD başkanı Truman kongrede bir ko-
nuşma yapıyor, konuşmada bu iki ülkenin 
yardımlardan yararlanamamıştır diye-
rek Türkiye’ye 100 milyon dolar yardım 
yapılırken Yunanistan’a 300 milyon dolar 
yardım yapılmıştır. 

GÜLENAY
AKYOL

YOZGAT’TA ÇOCUKLARA  

ILHAM OLDU! 

OKULLAR IÇIN HIJYEN UYARISI

YOZGAT ŞEHİR HASTANESİ’NDE  
DENETİMLER BAŞLADI!

 Yerköy doğumlu Akyüz, 18 yıl boyunca 
devlet korumasında büyüyerek yaşadıklarını 
eserlerine taşıdı. Yazarın anılarından derlenen 
“Devletin Kızı Lülü” ve “Hangisi Senin Haya-
tın” isimli kitapları, çocuk yuvası ve yetiştirme 
yurdunda geçen yıllarını anlatırken toplumda 
geniş bir okuyucu kitlesine ulaştı. 
     ÇOCUKLARA ÖZGÜVEN ÜZERİNE 

ÖNEMLİ MESAJLAR VERDİ 
     Söyleşi boyunca çocuklarla kendi hayat 
hikayesini paylaşan Akyüz, geçmiş ile günü-
müz arasında köprü kurarak özgüven, özsaygı 
ve iletişim gibi konulara değindi. Çocukların 
yazarlık yolculuğuna olan ilgisi karşısında 
samimi yanıtlar veren Akyüz, onların sorularını 
içtenlikle cevaplayarak ilham dolu bir buluş-
ma gerçekleştirdi. Söyleşinin sonunda yazar, 

çocuklara imzalı kitaplarını hediye etti. 
     ARİF TOPAL: “BUGÜN 

ÇOCUKLARIMIZA UMUT OLDUNUZ” 
     Programın sonunda konuşan Aile ve Sos-
yal Hizmetler İl Müdürü Arif Topal, Akyüz’e 
katkılarından ötürü teşekkür ederek bir hediye 
takdim etti. 

Topal, “Bir zamanlar devlet koruması 
altında büyüyen bir birey olarak, bugün aynı 
durumda olan çocuklarımıza ışık oldunuz. 
Hikayenizle onların hayatlarına dokundunuz ve 
geleceğe dair umut aşıladınız. 

Bugün ‘Lülü’ değil, başarılı bir yazar olarak 
onların karşısına çıktınız. Biz de çocuklarımızın 
gelecekte başarılı bireyler olmaları için elimiz-
den gelen desteği vermeye devam edeceğiz” 
ifadelerini kullandı. HABER MERKEZİ

Yozgat Şehir Hastanesi, vatandaşlara 
daha kaliteli sağlık hizmeti sunmak amacıy-
la poliklinik hizmetlerinde geniş kapsamlı 
denetimlere başladı.  
     Hastane Başhekimi Uzman Dr. Mustafa 
Kozan ve İdari ve Mali İşler Müdür Yar-
dımcısı Mehmet Küçükaslan’ın katılımıyla 
yapılan denetimlerde, hastane personelinin 
çalışma koşulları detaylı olarak incelendi. 
     TÜM BİRİMLERLE 

KOORDİNASYON ŞART 
     Denetimler sırasında bir açıklama yapan 
Başhekim Dr. Mustafa Kozan, hastanenin 
her biriminin uyum içinde çalışmasının 
önemine dikkat çekerek, "Tüm birimlerimiz 
aksamadan çalışmalı ki, vatandaşlarımızın 
sağlık hizmetlerinden kesintisiz yararlan-
masını sağlayabilelim" dedi. Başhekim 
Kozan, ayrıca hastaneye yeni atanan dok-
torların en iyi koşullarda hizmet verebilme-
leri için polikliniklerde çalışma odalarının 
düzenlendiğini belirterek, "Yeni görevlen-
dirilen hekimlerimizin rahat bir ortamda 
hizmet vermeleri için her detayı düşünüyo-

ruz" ifadelerini kullandı. 
     Poliklinikleri tek tek ziyaret eden Dr. 
Kozan ve Müdür Yardımcısı Küçükaslan, 
burada görev yapan hekimler ve sağlık 
personeliyle bir araya gelerek çalışma 
ortamlarıyla ilgili önerilerini dinledi. 

Çalışma şartlarının iyileştirilmesi için 
alınması gereken önlemleri not alan Kozan, 
"Hastanemizde işleyişin sorunsuz devam 
etmesi adına en küçük detayı dahi göz ardı 
etmememiz gerekiyor" diyerek çalışma or-
tamının hizmet kalitesi üzerindeki önemini 
vurguladı. 
     Denetim sırasında hastanede tedavi 
gören vatandaşlarla da görüşen Kozan ve 
Küçükaslan, hasta ve yakınlarının talepleri-
ni dinleyerek, ihtiyaçları konusunda notlar 
aldı. 

Her fırsatta vatandaşların görüşlerini 
almaya özen gösterdiklerini belirten Kozan, 
ziyaret esnasında geçmiş olsun dileklerin-
de bulunarak hastaların sağlığına en kısa 
sürede kavuşmasını temenni etti. 

HABER MERKEZİ

Gelecek Partisi Yozgat İl 
Başkanı Ömer Aydoğmuş, 
Yozgat’taki okullarda ve yurtlar-
da yaşanan hijyen ve güvenlik 
sorunlarına dikkat çekerek, 
mevcut duru- mun 
ciddi boyut- lara 
ulaştığı- nı 
vurguladı. 
Aydoğmuş, 
okullarda 
hijyenik 

şartların sağlanmadığını, yurt-
larda ise güvenlik önlemlerinin 
yetersiz olduğunu ifade etti. 
     Aydoğmuş, "İtibardan tasarruf 
etmeyenler, okullarda ve yurt-
larda temizlikten ve güvenlikten 
tasarruf ediyorlar" diyerek AKP 
ve MHP hükümetine çağrıda bu-
lundu. Eğitim kurumlarına yeterli 
bütçe ayrılmamasını eleştirerek, 
“Okul ve yurtlardaki temizlik ve 
güvenlik sorununa ciddi bütçe-
ler ayrılmalıdır. Geleceğimizin 
teminatı çocuklarımızı hijyenik 
olmayan sınıflara, yurt odaları-
na, lavabolara ve tuvaletlere 
mahkum edemeyiz," dedi. 
     HİJYEN SORUNUNA

 ÇÖZÜM TALEBİ 
    Eğitimdeki hijyen ve 

güvenlik eksikliklerinin giderek 
büyüdüğünü belirten Aydoğ-
muş, Türkiye genelinde çözül-
meyen bu sorunun Yozgat’ta da 
artış gösterdiğini ifade etti.

 Hükümetin okullar ve 
yurtlar için daha ciddi bütçe 
ve personel desteği sağlaması 
gerektiğini söyleyerek, "İtibarı-
nızdan tasarruf edin, okullara ve 
yurtlardaki temizlik ve güvenliğe 
ciddi bütçe ve istihdam sağla-
yın,” diye ekledi. 
     Tatil dönemi sona erdik-
ten sonra konunun takipçisi 
olacağını belirten Aydoğmuş, 
"Çocuklarımız için mücadelemi 
sürdüreceğim," diyerek sözlerini 
sonlandırdı. 

HABER MERKEZİ
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TAZELİK VE HİJYEN ÖNCELİĞİMİZDİRTAZELİK VE HİJYEN ÖNCELİĞİMİZDİR

Erdoğan Akdağ mahallesi Şehit Murat Karataş cad. Erdoğan Akdağ mahallesi Şehit Murat Karataş cad. 
Ataşehir 2 apt No: 1/4  Kent park yanı YozgatAtaşehir 2 apt No: 1/4  Kent park yanı Yozgat

Doğru Tercih, Doğru Asansör

Ücretsiz Keşif -
Uygun Fiyat -

7/24 Servis ve Müşteri Memnuniyeti -
Kusursuz Malzeme ve İşçilik -

TSE Standartlarına Göre Asansör - 
Etiketlerinin Yeşil ve Mavi Etiket Alması

Ömer Doğru

0542 826 72 49

dogrudogru66gmail.com

Eskipazar Mahallesi Kayseri Caddesi

Şeyh Şamil Sitesi B Blok No: 15/C

Yozgat/Merkez

Doğru Tercih, Doğru Asansör

Ücretsiz Keşif -
Uygun Fiyat -

7/24 Servis ve Müşteri Memnuniyeti -
Kusursuz Malzeme ve İşçilik -

TSE Standartlarına Göre Asansör - 
Etiketlerinin Yeşil ve Mavi Etiket Alması

Ömer Doğru

0542 826 72 49

dogrudogru66gmail.com

Eskipazar Mahallesi Kayseri Caddesi

Şeyh Şamil Sitesi B Blok No: 15/C

Yozgat/Merkez

Erdoğan Akdağ mah muslubelen sokak hisar Apt 
no 11/1 merkez Yozgat

Yozgat’ta dolmuş seferlerinin düzensizliği, şehirde 
yaşayan vatandaşları ve özellikle üniversite öğrencileri-
ni mağdur ediyor.  
     Toplu taşıma hizmetlerinden faydalanan öğrenci-
ler, özellikle seferlerdeki aksamalardan ötürü günlük 
yaşamlarında zorluk yaşıyorlar. Kampüsten Esentepe 
Mahallesi’ne gitmek isteyen öğrenciler, dolmuşların 
uzun süre gelmemesi nedeniyle beklemek zorunda 
kalıyor ve özellikle soğuk havaların etkisini artırmasıyla 
bu bekleyiş daha sıkıntılı hale geliyor. 
     Bazı öğrenciler, dolmuşların gecikmeleri nedeniy-
le toplu taşıma kartlarında yer alan 30 dakika içinde 
aktarma hakkını kullanamayarak iki kez ödeme yapmak 
zorunda kalıyor. Bu durum, öğrenciler arasında giderek 

büyüyen bir tepkiye neden oluyor. Öğrenciler, dol-
muşların belirlenen saatlerde kalkış yapmasını ve bu 
sorunların çözüme kavuşmasını talep ediyor. 
     Çamlık Medya Ekibi olarak Yozgat halkının dolmuş 
seferleri hakkındaki görüşlerini almak için sokak röpor-
tajları gerçekleştirdik. 

Vatandaşlara, “Dolmuş seferlerinden memnun mu-
sunuz? Seferler zamanında hareket ediyor mu? Soğuk 
havaların başlaması sizleri nasıl etkiliyor?” sorularını 
yönelttik. Vatandaşlar, özellikle dolmuşların kalabalık 
olmasından ve yetersiz sefer sayısından şikayet ede-
rek, daha fazla sefer konulması gerektiğini belirtti. İşte 
röportajlarda aldığımız bazı yanıtlar: 

MEHMET KALABALIK

ŞEHİR İÇİ ULAŞIM
HIZLANMALI!

SEFER SAATLERİ İÇİN 
İSTİŞAREDE BULUNDUK!
SEFER SAATLERİ İÇİN 
İSTİŞAREDE BULUNDUK!

BAŞKAN YILDIZ:

 Yıldız, Yozgat Belediyesi ile ya-
pılan görüşmeler sonucunda otobüs 
kalkış saatlerinin yeniden düzenlen-
diğini belirtti. 

Yıldız, "Yozgat Belediyemiz ile 
karşılıklı görüş alışverişi sonucunda 
otobüs kalkış saatlerimizi ayarladık. 
Ulaşım müdürlerimizle istişarelerde 
bulunduk, en iyi hizmeti sunabilmek 
adına kararlar aldık" dedi. 
     KAMERA SİSTEMİ 

İLE İZLENİYOR 
     Yıldız, kapalı durakların kaldırılma-
sı sonrasında otobüs duraklarının tek-
rar sağlanması ve güvenlik amacıyla 
kamera sistemlerinin kurulduğunu da 
vurguladı. Otobüs kalkışlarının sürekli 

olarak izlenebildiğini belirten Yıldız, 
"Otobüslerimiz boşta olsa dahi saati-
ne sadık kalarak kalkışlarını yapıyor. 
Yozgat Belediyesi ve bizler sürekli 
denetim halindeyiz, böylece her 
seferin zamanında gerçekleşmesini 
sağlıyoruz" diye ekledi. 
     Özellikle kış aylarının yaklaştığı 
şu günlerde, yoğun kar yağışında da 
seferlerin aksamayacağını belirten 
Yıldız, "Kar yağdığı zaman yine aynı 
şekilde belirlenen saatlerde hizmete 
devam edeceğiz. 

Bizden talep edildiğinde, Allah’ın 
izniyle bir aksaklık olmadan ulaşımı 
sağlayacağız" ifadelerini kullandı. 

MEHMET KALABALIK

Mahmut Köse:  Ben çok 
fazla binmiyorum otobüse. 
Otobüslerde yolcu tam sayı-
sı olmayınca otobüs hareket 
etmiyor bazen. Normal saati 
ne ise o zaman otobüs ha-
reket etmesi gerekiyor çok 
dolu olmasa bile.

İsmail Nazlı:  Bence zama-
nında kalkıyor ama sefer 
sayıları artırılması gerektiği-
ni düşünüyorum. 

Şenol Demir: Tam olarak 
saatleri hakkında bilgim yok 
ama hastaneye gitmek için 
binmeye gittiğimde 15 ya da 
20 dakika bekliyorum. 

Ahmet Aksoy: Saatinde 
kalkıyorlar ama çok yeter-
sizler. Bence raylı sistem 
olması lazım. Öğrenciler çok 
mağdur oluyor. Otobüslerin 
büyütülmesi lazım. 

Vahit Doğan: Bizim mahal-
lemize saatte bir gidiyor. 
Ben bir sabah bir de akşam 
biniyorum o yüzden yeterli 
geliyor. 

Arif Aslan: Bence saatinde 
kalkıyor. Bir sıkıntı yok. Se-
ferler artırılmalı çünkü çok 
sıkışıklık oluyor. 

Osman Nuri Köksal: Sefer-
lerin biraz daha fazla olması 
gerekiyor nedeni ise insan-
lar kalabalık oldu mu ayakta 
gidiyor aralarında yaşlılar 
da oluyor ayakta yolculuk 
yapıyorlar. Ek sefer konulur-
sa daha iyi olur. 

Selim Kılınç:  Yozgat’a yeni 
yerleştim ama şu anlık yarım 
saatte gidebiliyorum. Bazı 
günlerde seferlerin artırılma-
sı gerekiyor bence.
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YOZGAT’TA AĞIR TAŞITLAR  
MERCEK ALTINDA!

1976  yılında UNESCO’ya 
verilen öneride , 
" Bu gün UNES-
CO'nun üzerin 
de çalıştığı bütün 
projelerin isim 
babası Mustafa 
Kemal'dir.” İfa-
desine yer verile-
rek ; Atatürk’ün  
doğumunun 
yüzüncü yılında 
UNESCO üyesi  
152  ülkede  aynı 
anda kutlanması  
konusu UNES-
CO  genel kurulunda  ele alındı.. 
Öneride hiçbir dünya liderine 
nasip olmayan ifadeler karşısın-
da; İsveç delegesi ayağa kalka-
rak şöyle dedi;

"Ne yani !, dünyada bu kadar 
devlet adamı var. Hepsinin de 
doğum gününü böyle kutlayacak 
mıyız?

O esnada, Rus delegesi aya-
ğa fırlayarak, yumruğunu masa-
ya vuruyor ve 152 ülke delege-
lerine  şunları söylüyor;  "Genç 
delege arkadaşıma, hatırlatmak 
isterim ki ATATÜRK,  öyle her-
hangi bir dünya lideri değildir. 
Bırakın onu yıl da bir anmayı, 
tüm ülkeler, her problemin de 
çare olarak onu aramalı."

UNESCO tarihin de ilk kez, 
hiç negatif ve hiç çekimser 
oy kullanılmaksızın, 152 ülke 
delegesi, oy birliği ile bu metni 
imzalıdı.

 İsveç delegesi bu imzanın 
atıldığı gün,  mikrofona gelerek 
şunları söylüyor :"Ben ATA-
TÜRK'ü inceledim.Bütün ülke-
lerden özür diliyor ve ilk imzayı 
ben atıyorum" dedi ve karar 
metni  oy birliği ile imzalanarak 
dünyaya duyuruldu: 

"Atatürk, uluslararası anlayış 
ve barış yolunda çaba harcayan 
üstün bir kişidir. 

Olağan üstü bir devrimcidir. 
Sömürgecilik ve emperyalizme  
karşı savaşan  ilk önderidir. 
İnsan haklarına saygılı, dünya 
barışının öncüsüdür. 

İnsanlık arasında hiçbir din,-
dil,ırk ve cinsiyet gözetmeyen, 
bir uyum ve işbirliği çağının do-
ğacağına  inanan eşsiz bir devlet 
adamıdır." (2)    

Türkiye Cumhuriyeti’nin ve 
dünya uluslarının baş öğretmeni 
kabul edilen ve yüce bir dağa 
benzetilen Atatürk’ten bütün 
dünya övgü ve hayranlıkla bah-
setmektedir: Türk kültürünün 
temel taşı sevgi ve hoşgörüdür.
Uluslaarası Hoşgörü Kongresi 
Sonuç Bildirgesi'nin ilk maddesi 
şöyle demekte: "Aslında dinler,-
siyasi rejimler,ideolojiler,insan-
lığın mutluluğunu,evrensel barış 
içinde yaşamasını öngörür..." 
(3).  O,müslümanların da sesiy-
di"( 4). "O'nun bakışı ile aydın-
landık"(5). “Yolumuz Atatürk 

yoludur…” (6).  "Bir çok dünya 
lideri Atatürk'ü kendile-
rine bir simge ve örnek 
olarak almışlardır."(7).

 “Mustafa Kemal’in  
açık ve çelişkisiz bir dün-
ya görüşü vardı.Parlak 
zekâsı,tarih olaylarını en 
iyi olarak değerlendirme-
yi biliyordu…O esinlerini 
özverili,gözü pek Türk 
halkının vicdanından alı-
yordu.”( 8).   

“Mustafa Kemal Türki-
ye’nin kalbidir.O,yıpran-
mış bir halktan  kuvvetli 

ve milliyetçi bir millet yaratmış 
ve eski imparatorluk rejimi-
ni yıkarak halifeliği kaldırarak 
demokratik  temeller üzerinde 
yepyeni bir Türkiye  kurmuştur.

Yüksek karakteriyle  herkesi  
kendine sevdirmiş,enerjisiy-
le herkesi kendine inandırmış  
kuvvetli bir liderdir.”(9).   

"Eğitimimizin temel taşı, 
bilgisizliğin yok edilmesidir" 
diyerek   HARF DEVRİMİNİ'ni " 1 
Kasım 1928 'de gerçekleştiren, 
24  Kasım 1928 'de 

"MİLLET MEKTEPLERİ 
BAŞ MUALLİMLİĞİ'Nİ"  
kabul eden  ve yüz yıllara 

sığabilecek işleri 10 yılda ta-
mamlayan ATATÜRK, örgün ve 
yaygın eğitimde  bütün yurt-
ta okuma-yazma seferberliği 
başlattı. Demokratik,laik,sosyal 
bir hukuk devleti olan  çağdaş 
Cumhuriyetimizin  düşünsel  
temellerini atarak ve bu alanda 
örnek uygulamaları başlattı.Ka-
sım ayları  Atatürk’ü  anma,an-
lama ve anlatma günüdür. Aynı 
zamanda Öğretmenler Günü’ de 
kutlanmaktadır. 

Başöğretmen Atatürk’ü ve 
aramızdan ayrılan  öğretmenleri 
rahmetle anarken, tüm öğret-
menlerimizin anlamlı günlerini  
kutluyor,başarılar  diliyor ve 
sorunlarının çözülmesini temen-
ni ediliyoruz.

“Benim ilham kaynağım Türk 
Milleti’dir,”diyen, fikirleri ve uy-
gulamaları ile ortak aklın tem-
silcisi, barış ve dostluk yolunda 
yüzyılların dünyaya örnek lideri 
Atatürk, BM ve UNESCO ,UNİ-
CEF gibi Uluslararası örgütlerin 
ilham kaynağı olmuştur. 

Atatürk Türk milletidir,Türk 
milleti Atatürk’tür. İkisi de be-
raber yükselerek sonsuza dek 
yaşayacaktır. 9.Cumhurbaşkanı 
rahmetli Süleyman Demirel’in 
dediği gibi :” Atatürk’ü unutur-
sak her şeyimizi kaybederiz.” 

Ülkemiz ve dünya ulusları,“-
Hayatta en hakiki mürşit ilim-
dir fendir, ilim ve fenden başka 
yol gösterici aramak gaflettir, 
dalalettir, cehalettir.” diyen Ata-
türk’ün ışıklı yolundan barış ve 
işbirliği ile sonsuza dek gurur-
la,umutla ve azimle yürüyerek 
başarıya ulaşmalıdır…

Atatürk , BM VE UNESCO’ nun 
İlham Kaynağıdır -2

YAHYA
AKSOY

Yozgat İl Jandarma Komutanlığı 
Trafik Jandarması, Yozgat merkezde 
yoğun yük taşıyan araçlara yönelik 
geniş çaplı bir trafik denetimi gerçek-
leştirdi.  
     Denetimlerde, özellikle yük taşı-
yan ağır vasıtalar ve beton mikserleri 
titizlikle incelendi. Trafik Jandarması, 
araç sürücülerinin belgelerini kontrol 
ederken, ağırlık limitleri ve sürüş süre-
leri gibi hayati önem taşıyan kurallara 
uyulup uyulmadığını denetledi. 
    Ekipler, sürücülerin çalışma sü-
relerinden başlayarak arka tampon 
koruyucu demiri, K Yetki Belgesi, SRC 
3-4-5 belgeleri, psikoteknik raporları, 
kantar fişleri, sevk irsaliyeleri ve hız ta-
kograf çıktıları gibi belgelerin tam olup 
olmadığını kontrol etti. Gerçekleştirilen 
denetimler sonucunda trafik kurallarını 
ihlal ettiği tespit edilen 8 araç sürücü-
süne idari para cezası kesildi. 

HABER MERKEZI

BAŞKAN ARSLAN DUYURDU! 
TOKİ PARKI YENİLENİYOR!

Yozgat Belediye Başkanı Kazım Arslan, uzun süredir 
ihmal edilen ve zarar gören 1. TOKİ parkının yenilenmesi 
için çalışmalara başlandığını duyurdu.  
     Başkan Arslan, parkın bakımsızlık nedeniyle kötü du-
rumda olduğunu belirterek, mahalle sakinlerinin talepleri 
doğrultusunda hızla yenileme çalışmalarını başlattıklarını 
açıkladı. 
Başkan Arslan yaptığı açıklamada, "Geçtiğimiz dönemi-
mizde yarım kalan ve ilgisizlikten tahrip olan 1. TOKİ'deki 
parkın yeniden düzenlenmesi için harekete geçtik. Kısa 

sürede toparlayarak mahalle sakinlerimizin hizmetine 
sunmayı hedefliyoruz" ifadelerini kullandı. 
     MAHALLE HALKINA MÜJDE 
Yıllardır bakımsız kalan park için mahalle sakinlerinden 
gelen yoğun şikayetlerin ardından harekete geçen Başkan 
Arslan, projenin hızla tamamlanacağını ve parkın yeniden 
vatandaşların kullanımına açılacağını belirtti. 

Başkan Arslan, "Az kaldı, 1. TOKİ’ye olan sözümüzü de 
tutacağız" diyerek bölge halkına umut verdi. 

HABER MERKEZİ

AYDINCIK’TA ASAYİŞ  
MASAYA YATIRILDI!

Aydıncık Kaymakamı Melikşah 
Şahin, ilçedeki güvenlik faaliyet-
lerini yerinde değerlendirmek 
amacıyla İlçe Emniyet Amirliği’ne 
bir ziyaret gerçekleştirdi.  
     Ziyaret esnasında Emniyet Amir 
Vekili Kâmil Kaya tarafından kar-
şılanan Kaymakam Şahin, ilçenin 
asayiş durumu, güvenlik önlemleri 
ve devam eden projeler hakkında 

kapsamlı bir bilgilendirme aldı. 
     DETAYLI 

BİLGİLENDİRME YAPILDI 
Kaymakam Şahin’e yapılan bilgi-
lendirmede, Emniyet Amirliği’nin 
genel yapısı ve ilçede yürütülen 
güvenlik faaliyetlerinin detayları 
aktarıldı. Emniyet ekiplerinin va-
tandaşların güvenliğini sağlamak 
için gerçekleştirdikleri uygula-

malar, asayiş olaylarına müdahale 
süreçleri ve suç oranlarının azal-
tılması adına yapılan çalışmalar 
hakkında bilgi verildi. 
      Emniyet Amirliği’nde görev 
yapan personelle bir süre sohbet 
eden Kaymakam Şahin, özverili 
çalışmalarından dolayı ekiplere 
teşekkür etti ve başarı dileklerini 
iletti. HABER MERKEZİ
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BiR HABERTARİH GÜN 
YÜZÜNE ÇIKIYOR!

DENİZE KIYISI OLMAYAN SİVAS'TA
OLGUNLAŞAN SOMONLAR

TALAS'IN SOKAKLARINA 
SANAT DEĞECEK

ALİ DAĞIN ZİRVESİNE 
BiN 111 FiDAN

Yozgat Bozok Üniversitesi Çorum’da

Çorum’da Kalehisar ören yerinde yapılan 
kazı çalışmalarında, Osmanlı ve Selçuklu mi-
marisine ait önemli kalıntılar ortaya çıkarılıyor.  
Yozgat Bozok Üniversitesi Fen Edebiyat Fa-
kültesi Sanat Tarihi Bölümü’nden Dr. Öğretim 
Üyesi Adem Sevim’in başkan yardımcılığı 
görevini üstlendiği kazılar, Çorum’un tarihi 
kimliğini ve Osmanlı şehirciliğinin izlerini gün 
yüzüne çıkarıyor. 
     OSMANLI MİMARİSİNİN İZLERİ 

ÇORUM’DA CANLANIYOR 
     Çalışmalar kapsamında Çorum’un Osman-
lı hakimiyetine girmesiyle birlikte şehirde 
yaşanan mimari dönüşüm detaylandırılıyor. 
Dr. Sevim, “Selçuklu’dan Osmanlı dönemine 
geçişte Çorum’da şehircilik ve mimari önemli 
bir gelişim göstermiştir. Özellikle hamam ve 
türbe gibi yapıların Osmanlı mimari anlayışını 
yansıttığını gözlemliyoruz" ifadelerini kul-
landı. Çorum’da Tacettin Paşa Hamamı, Ali 
Paşa Hamamı ve Osmancık’taki Mehmet Paşa 
Hamamı gibi yapıların Osmanlı’nın başkent-
lerindeki hamam planlarına benzediği kayde-
dildi. Sevim, bu alandaki çalışmalarını doktora 
tezine dönüştürdüklerini ve gelecek yıllarda 
bu tezi kitap olarak yayımlamayı hedefledikle-
rini belirtti. 

     Kalehisar’da Selçuklu ve Osmanlı Etkisi 
Osmanlı’nın karakteristik hamam ve türbe 
plan tiplerinin Çorum’daki yapılarda öne 
çıktığını belirten Dr. Sevim, Koyunbaba 
ve Demirşeyh türbelerinde de bu etkilere 
rastladıklarını aktardı. Güpür Hamamı’ndaki 
Selçuklu ve Osmanlı izlerine dikkat çeken Se-
vim, “Osmanlı hamamlarında sıcaklık kısmının 
enine dikdörtgen ve ortasında kubbeli bir 
yapı görüyoruz; bu, Bursa ve İstanbul hamam-
larıyla benzerlik gösteriyor ve Çorum’daki 
Osmanlı etkisinin bir kanıtı olarak karşımıza 
çıkıyor” dedi. 
     ÇORUM’UN TÜRK ŞEHİRCİLİK 

GELENEĞİNİ SÜRDÜRMESİ 
     Selçuklu ve Osmanlı dönemlerine ait 
birçok yapının günümüze kadar ulaştığı 
Çorum, Türk şehircilik geleneğinin önemli bir 
temsilcisi olarak anılıyor. Çorum Kalesi, Ulu 
Cami, Güpür Hamamı ve Veli Paşa Hanı’nın 
yer aldığı yapıların, Türk mimari mirasının 
Çorum’da nasıl hayat bulduğunu gösterdiğini 
belirten Dr. Sevim, “Çorum, tarihin her döne-
minde önemli bir yerleşim merkezi olmuş ve 
bu kültürel mirası günümüze kadar taşımıştır” 
diyerek çalışmalarının önemine dikkat çekti. 
İHA

Denize kıyısı olmayan Sivas'ta üretilen, 
istenilen olgunluğa ulaşan somon adayları 
yurt dışına pazarlanmak üzere Karadeniz'e 
yolcu edildi.

Sivas'ta denize yaklaşık 300 kilometre 
mesafede bulunan İmranlı ilçesindeki 
İmranlı baraj gölünde üretilen somon 
adayları, istenilen olgunluğa ulaştığı için 
özel tankerlere yüklenerek gelişimlerini 
tamamlamak üzere Karadeniz'e yolcu 
edildi.

YILLIK KAPASİTE 950 TONA ULAŞTI
İmranlı baraj gölünde 49 kafeste üretim 

yapan Ali Dursun Yıldızay, yıllık 950 ton 
üretim kapasitesine ulaştıklarını belirte-
rek, “Burada alabalık üretimi yapıyoruz ve 
somon adaylarımızı Karadeniz'e gönderi-
yoruz. 49 kafesimiz ve yıllık 950 ton üretim 
kapasitemiz var. 400 ila 500 ton arasında 

üretim yapıyoruz. Karadeniz'e gönderdiği-
miz adaylar oradaki kafeslerde beslene-
rek somon olgunluğuna ulaşıyor. Ayrıca İç 
piyasaya da alabalık gönderiyoruz. 500 ila 
600 gram ağırlığa ulaşan balıkları gönde-
riyoruz, orada somona dönüşüyorlar ve 
Karadeniz somonu olarak iç piyasa ve yurt 
dışına ihraç ediliyorlar” dedi.

RUSYA'YA GÖNDERİLİYOR
Yıldızay, Karadeniz'de somon olgunlu-

ğuna ulaşan balıkların özellikle Rusya'ya 
gönderildiğini ifade edip, “Denizi olmayan 
bir yerde alabalık ve somon üretiyoruz. İç 
piyasaya ve ihracata balık veriyoruz, son 
derece memnunuz. Deniz olmayan bir 
Sivas'tan denize balık gönderiyoruz. Dün-
yanın her tarafına balık gidiyor buradan. 
Özellikle Rusya'ya gönderiyoruz” şeklinde 
konuştu. İHA

Tarihi dokusuyla ön planda olan Ta-
las’ın sokak cephelerini yeniden canlan-
dırmak, tarihi unsurları koruyarak sokak 
cephelerini yeniden tasarlayarak rehabi-
lite etmek amacıyla Talas Belediyesi ile 
Nuh Naci Yazgan Üniversitesi arasında 
protokol imzalandı.

Başkanlık makamında gerçekleşen 
törene Talas Belediye Başkanı Musta-
fa Yalçın’ın yanı sıra, Nuh Naci Yazgan 
Üniversitesi Güzel Sanatlar ve Tasarım 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Hülya Uçar ve 
ekibi katıldı. Buradaki törende değerlen-
dirmede bulunan Başkan Yalçın, başta 
Osmanlı Kültür Sokağı olmak üzere tarihi 

Talas’ın sokaklarında aslına uygun şekilde 
cephe yenileme çalışmalarının yapılacağı-
nı belirterek, ilçenin güzelliklerini daha ön 
plana çıkarmayı amaçladıklarını söyle-
di. Nuh Naci Yazgan Üniversitesi Güzel 
Sanatlar ve Tasarım Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Hülya Uçar ise Talas Belediyesi ile 
işbirliği yaparak böyle bir çalışma içeri-
sinde olmanın mutluluğunu yaşadıklarını 
kaydetti.

Konuşmaların ardından Talas Belediye 
Başkanı Mustafa Yalçın ve Nuh Naci Yaz-
gan Üniversitesi Güzel Sanatlar ve Tasa-
rım Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Hülya Uçar 
protokolü imzaladı. İHA

Talas Belediyesi tarafından Milli Ağaç-
landırma Seferberliği kapsamında ilçenin 
simgelerinden Ali Dağın zirvesine bin 111 
fidan dikildi.

Yaklaşık 2 bin rakımlı ve üç tepeden 
oluşan Ali Dağının batı kısmındaki zirve-
sinde gerçekleştirilen programda kara-
çam, meşe ve sedirin yanı sıra badem gibi 
meyve fidanları toprakla buluşturuldu.

Başkan yardımcıları, birim müdürleri ve 
belediye personelinin katıldığı etkinlikte 
daha önce oluşturulan çukurlara fidanlar 
yerleştirildi. Daha sonra üzerine konan 
toprakların sıkıştırılmasıyla birlikte fidanla-
ra can suyu döküldü.

Eğimli arazideki etkinlikte hem Ali 

Dağı’nın daha da yeşillenmesi hem de 
erozyona karşı tedbir alınması amaçlandı.
İHA
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Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Ve-
dat Işıkhan, kayıt dışı ve sahte sigortalı işçi 
çalıştıran bin 713 sahte iş yerine 1 milyar 
609 milyon 466 bin 742 lira ceza uygulan-
dığını duyurdu. Sosyal medya hesabından 
yaptığı açıklamada, Bakan Işıkhan, sosyal 
güvenlik haklarının korunmasının güvenli 
bir çalışma hayatının teminatı olduğunu 
vurguladı. 
     2024 YILINDA 100 BİN İŞ 

YERİ DENETLENDİ 
      Bakan Işıkhan, 2024 yılının ilk 10 ayında 
gerçekleştirilen kapsamlı denetimler so-
nucunda 100 bin 500 iş yerinin incelendi-

ğini belirtti. Denetimlerde, 17 bin 284 kayıt 
dışı çalışan ve 67 bin 398 sahte sigortalı 
tespit edildi. Kayıt dışı çalışanları ve sahte 
sigortalıları tespit eden Çalışma Bakanlığı, 
bu uygulamaların önüne geçmek amacıyla 
iş yerlerine sıkı kontroller uygulayarak işçi 
haklarını korumaya devam ediyor. 
     Çalışma Bakanı Vedat Işıkhan, sosyal 
güvenlik haklarının korunmasının çalışma 
hayatının sürdürülebilirliği için kritik önem 
taşıdığını belirtti. "Çalışma koşullarını 
güvence altına almak ve işçi haklarını ko-
rumak için kapsamlı denetimler yapıyoruz. 
Hak ihlallerinin önüne geçmek amacıyla 

titizlikle çalışıyoruz," ifadelerini kullanan 
Işıkhan, denetimlerin devam edeceğini 
açıkladı. 
     SAHTE İŞ YERLERİNE 

CİDDİ YAPTIRIMLAR 
     Bin 713 sahte iş yerine toplamda 1 mil-
yar 609 milyon TL idari para cezası uygu-
lanması, işçi haklarına verilen önemin bir 
göstergesi olarak değerlendiriliyor. Çalış-
ma Bakanlığı, iş dünyasında sürdürülebilir 
ve güvenli çalışma koşullarını sağlamak 
adına kayıt dışı işçi çalıştıranlara yönelik 
denetimlerini artırarak devam ettiriyor. 

HABER MERKEZİ

 

Ankara Bağımsız 
Milletvekili Adnan 
Beker, halkla kurdu-
ğu yakın diyalog ve 
samimi yaklaşımla-
rıyla dikkat çekiyor. 
Türkiye Büyük 
Millet Meclisi'nde 
(TBMM) kapısını 
herkese açık tuta-
rak, Ankaralıların 
ve farklı şehirler-

den gelen hemşehri-
lerin sorunlarını din-
leyen Beker, halkın 

sorunlarına çözüm 
bulmaya çalışmasıyla 
ön plana çıkıyor.  
     Çamlık Ankara 
Gazetesi’nden Tarık 
Yılmaz'ın katılımıyla 
gerçekleşen bir prog-
ramda, bir fabrikanın 
çalışanlarıyla bir 
araya gelen Beker, 
halkın gösterdiği ilgi 
karşısında duyduğu 
memnuniyeti dile 
getirdi.  

HABER MERKEZİ

SAHTE İŞ YERLERİNE 
REKOR CEZA KESTİ

Polatlı Kent Konseyi, hayvan 
dostu projeler geliştirmek ve Anka-
ra Büyükşehir Belediyesi ile iş birli-
ğini güçlendirmek amacıyla önemli 
bir ziyarette bulundu. Kent Konseyi 
Başkanı ve beraberindeki heyet, 
Ankara Büyükşehir Belediyesi 
Sağlık İşleri Daire Başkanı Mustafa 
Ünsal ve Veteriner İşleri Müdürü 
Mustafa Şener ile bir araya gelerek 
Polatlı’daki sokak hayvanlarının 
refahını artırmak için yapılabilecek 
projeleri görüştü.  Ziyaret kapsa-
mında Kent Konseyi, hayvan hakları 
ve korunması konusunda Büyük-
şehir Belediyesi ile ortak projeler 
geliştirmek istediklerini belirtti. 

Görüşmede, Polatlı’daki hay-
van dostlarının yaşam koşullarını 
iyileştirmek için yapılabilecek ça-
lışmalar üzerinde fikir alışverişin-
de bulunuldu.  Sağlık İşleri Daire 
Başkanı Ünsal ve Veteriner İşleri 
Müdürü Şener, Kent Konseyi’nin 
hayvan dostları için gösterdiği 
çabayı takdir ettiklerini ifade 
ederek destek sözü verdi. 
     Polatlı Kent Konseyi, sosyal 

medya hesabından ziyaretle ilgili 
yaptığı paylaşımda, “Konseyimi-
ze çalışmalarımızda verecekleri 
desteklerden ve misafirperverlik-
lerinden dolayı teşekkür ederiz.” 
ifadelerine yer verdi. 

“Hayvan Dostlarımız İçin El 
Ele” sloganıyla çalışmalarını sürdü-
ren Polatlı Kent Konseyi, Polat-
lı’daki sokak hayvanlarının refahını 
artırmaya yönelik projelerine hız 
kazandırmayı hedefliyor. 

HABER  MERKEZİ

KENT KONSEYİ’NDEN HAYVAN 
DOSTLARINA DESTEK 

Ankara'da özel 
bir hastanede estetik 
ameliyat geçiren B.K., 
sağlık sorunları yaşa-
maya başladıktan sonra 
ameliyatını gerçekleşti-
ren kişinin sahte doktor 
olduğunu iddia etti. 

Ameliyat sonrası 

fiziksel ağrıları geç-
meyen ve vücudunda 
enfeksiyonlar oluşan 
38 yaşındaki kadın, 
diploması sahte çıkan 
V.K. adlı şahsa yönelik 
hukuk mücadelesini 
sürdürüyor. 

HABER MERKEZİ

Ankara Yozgatlı 
Dernekler Federas-
yonu Genel Başka-
nı Selçuk Bağcı ve 
yönetim kurulu üyeleri, 
Keçiören Belediye Baş-
kanı Mesut Özarslan’a 
nezaket ziyaretinde 
bulundu.  

     Keçiören Belediye-
si’nde gerçekleşen bu-
luşmada, Keçiören’de 
önemli bir nüfusa sahip 
olan Yozgatlı vatandaş-
ların talepleri ve istek-
leri üzerine samimi bir 
sohbet gerçekleştirildi. 
HABER MERKEZİ

Türk Havacılık ve 
Uzay Sanayii (TUSAŞ) 
tarafından üretilen 
HÜRJET'in ikinci 
prototipine, TUSAŞ 
saldırısında şehit olan 
5 kişinin adı yazıldı. 
Prototip üstünde şehit 
isimleriyle uçuşunu 
gerçekleştirdi.

Türk Havacılık 
ve Uzay Sanayii'nin 
(TUSAŞ) ürettiği 
HÜRJET'in ikinci 
prototipinin üzerine 
TUSAŞ şehitlerinin adı 
yazıldı. TUSAŞ'ın sos-
yal medya hesabından 
yapılan paylaşımda 

bu prototipin 10 bin 
feet irtifa kazandığı, 
200 knot hıza ulaştığı 
ve 26 dakika boyunca 
uçuş gerçekleştirdiği 
açıklandı. 

TUSAŞ'ın resmi 
sosyal medya hesabın-
dan yapılan paylaşım-
da şu ifadelere yer 
verildi:

“HÜRJET ikinci 
prototip, şehitlerimizin 
isimleriyle hür sema-
larımızda ilk uçuşunu 
gerçekleştirdi. 10 bin 
feet irtifa, 200 knot hız, 
26 dakika uçuş süresi. 
Milli teknolojimizin 
gurur ve heyecan 
veren hızıyla rotamız 
daima daha güçlü 
yarınlara.” İHA

 Türk İşbirliği ve 
Koordinasyon Ajansı 
Başkanlığı (TİKA), 
Türkiye Afet ve Acil 
Durum Yönetimi 
Başkanlığı (AFAD) 
ve Tacikistan Acil 
Durumlar ve Sivil 
Savunma Komitesi 
iş birliğiyle Taci-
kistan’ın başkenti 
Duşanbe’de ‘Taci-
kistan Doğada Ara-
ma Kurtarma Temel 
Eğitimi’ düzenlendi.

TİKA’nın Taci-

kistan Acil Durumlar 
Komitesi’ne temin 
ettiği özel ekip-
manlarla yürütülen 
eğitim boyunca 
doğada arama 
kurtarma teknikleri, 
olay yeri yönetimi, ip 
ve düğüm teknikleri 
ve güvenli tahliye 
yöntemleri gibi ara-
ma kurtarma alanına 
ilişkin esaslar teorik 
ve uygulamalı olarak 
katılımcılarla payla-
şıldı. İHA

Mamak Belediyesi, çevreye 
ve ekonomiye katkı sağlayan 
yeni bir projeye imza attı. 

Mamak Belediyesi Kırsal 
Hizmetler Müdürlüğü tarafın-
dan başlatılan projede, ilçedeki 
hayvancılıkla uğraşan vatan-
daşlardan temin edilen doğal 

gübreler, fermente edilerek 
ilçenin park ve bahçelerinde 
kullanılmaya başlandı.   

Bu projeyle belediye, çevre 
dostu bir çözümle hem maliyet-
leri düşürmeyi hem de çevre 
kirliliğini azaltmayı hedefliyor. 
HABER MERKEZİ 

ANKARA’DA ADNAN BEKER 
RÜZGARI ESİYOR!

SAHTE 
DOKTOR 
SKANDALI

HÜRJET’IN IKINCI PROTOTIPI
ŞEHITLER IÇIN HAVALANDI

TİKA, ARAMA KURTARMA 

TECRÜBESİ SUNUYORÇEVRE DOSTU GÜBRE 
PROJESİ BAŞLATTI

KEÇİÖREN’DE YOZGATLILAR 
İÇİN İŞ BİRLİĞİ GÖRÜŞMESİ 
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Türkiye’nin En İyi 
İlaçlama Firması

Yozgat’ın İlk ve Tek Bakanlık 
Onaylı Su Deposu Temizliği

66 Yozgat Hediyelik
Promosyon Ürünler

Ankara'da özel bir hastanede 
estetik ameliyat geçiren B.K., sağ-
lık sorunları yaşamaya başladıktan 
sonra ameliyatını gerçekleştiren 
kişinin sahte doktor olduğunu 
iddia etti. Ameliyat sonrası fiziksel 
ağrıları geçmeyen ve vücudunda 
enfeksiyonlar oluşan 38 yaşındaki 
kadın, diploması sahte çıkan V.K. 
adlı şahsa yönelik hukuk mücade-
lesini sürdürüyor. 
     AMELİYAT SONRASI 

ŞÜPHELİ DAVRANIŞLAR  
ENDİŞELENDİRDİ 

     B.K., 2021 yılında tanıdığı bir 
hemşirenin tavsiyesiyle Keçiö-
ren'deki özel bir hastanede göğüs 
silikonu ve karın gerdirme ameli-
yatı oldu. 

Ameliyat sonrası aldığı tepki-
lerden şüphelenip araştırma yapan 
B.K., doktorunun diplomasını 
fotoğraflayarak üniversiteye baş-
vurdu. Diplomanın sahte olduğunu 
öğrenen kadın, hemen savcılığa 
suç duyurusunda bulundu. 
     "VÜCUDUM 

ENFEKSİYONLARLA
 SAVAŞIYOR" 

     Ameliyat sonrasında kendisine 
uygun antibiyotik reçetesi veril-
meyen B.K., "Bana evde herhangi 

bir antibiyotik kullanabileceğimi 
söyledi. Ancak vücudumdaki 
enfeksiyon geçmedi," diyerek 
yaşadığı mağduriyeti anlattı. 
Ameliyatı yapan kişiyi araştırdıkça 
sahte bir doktor olduğunu keşfetti-
ğini belirten B.K., “Hala Ankara’nın 
göbeğinde kendini doktor olarak 
tanıtıp işlemler yapmaya devam 
ettiğini biliyorum,” dedi. 
     DAVAYI YENİDEN AÇTILAR 
B.K.'nin avukatı Yiğit Kaymaz, da-
vanın ilk açılışında delil yetersiz-
liği nedeniyle kapandığını ancak 
yaptıkları yeni araştırmalarla baş-
ka deliller elde ettiklerini belirtti. 
Kaymaz, “Sahte doktorun birçok 
kişinin ameliyatını gerçekleştirdi-
ğini, bu nedenle başka mağdurla-
rın da olduğunu tespit ettik. Yeni 
delillerle savcılığa tekrar başvur-
duk," dedi. 
     “SONUNA KADAR 

TAKİPÇİ OLACAĞIZ” 
     Avukat Kaymaz, “İlgililerin en 
ağır cezayı alması için adaletin 
yanında olacağız. 

Bu tür olayların tekrarlanmama-
sı için konunun takipçisi olacağız,” 
şeklinde konuşarak dava sürecinin 
sonuna kadar takipçisi olacaklarını 
vurguladı. İHA

SAHTE 
DOKTOR 
SKANDALI

ALTINDAĞLI GENÇLERE 
TATİL HEDİYESİ

Altındağ Belediyesi, ara tatilde genç üyelerine unutulmaz 
bir gezi hediye etti. Altındağ Belediyesi’ne bağlı Gençlik Mer-
kezlerine üye gençler, Eskişehir’in tarihi ve kültürel mekan-
larını keşfetme fırsatı buldu. Kültür gezisine katılan Altındağlı 
gençler, eğlenceli ve öğretici bir deneyim yaşadı. 
     ESKİŞEHİR’İN TARİHİ VE KÜLTÜREL 

MEKANLARI ZİYARET EDİLDİ 
     Altındağlı gençler, Eskişehir gezisinde ilk olarak tarihi 
Odunpazarı bölgesini gezdi. Balmumu Müzesi, Cam ve Sanat 
Atölyeleri, Lületaşı Müzesi, El Sanatları Atölyeleri, Kurşunlu 
Camii ve Külliyesi gibi önemli durakları ziyaret eden genç-
ler, Eskişehir’in kültürel zenginliklerini keşfetti. Öğle yemeği 
molasının ardından Sazova Parkı’na geçen gençler, Kalyon 
Müze Gemisi, Dev Akvaryum ve Hayvanat Bahçesi’ni de 
gezerek eğlenceli anlar yaşadı. Gezinin devamında Sabancı 
Uzay Evi ve Türk Dünyası Bilim Kültür ve Sanat Merkezi’nde 
bilim ve sanat dolu bir yolculuk yapan gençler, keyifli ve dolu 
dolu bir gün geçirdi. 
     “HEM EĞLENDİK, HEM ÖĞRENDİK” 
Ulubey Gençlik Merkezi üyesi Yusuf Arslan (15), geziye katıl-

maktan duyduğu memnuniyeti dile getirerek, “Eskişehir biz 
gençlerin çok ilgisini çeken bir yer… Bu şansa sahip oldu-
ğum için çok mutluyum. Hem gezdim, hem de arkadaşlarımla 
çok keyifli bir gün geçirdim. 

Bize bu imkanları sunan Altındağ Belediyesi’ne ve Başka-
nımıza teşekkür ederim” dedi. 
Piri Reis Gençlik Merkezi üyesi Feyza Sağlam (17) ise, 
“Arkadaşlarımız ve öğretmenlerimizle çok eğlendik. Ara tatili 
bu geziyle değerlendirdik. Bize sürpriz oldu, çok teşekkür 
ederiz” ifadelerini kullandı. Feyza, tüm Altındağlı gençleri 
Gençlik Merkezlerine üye olmaya davet etti. 
     BAŞKAN TİRYAKİ: “GENÇLERİMİZİN 

YÜZÜ GÜLÜYOR” 
     Altındağ Belediye Başkanı Dr. Veysel Tiryaki, “Gençleri-
mizin kültürel olarak daha donanımlı olmaları için ne gereki-
yorsa yapacağız. Eskişehir gezisi ile onların hem eğlenmesini 
hem de öğrenmesini sağladık,” dedi. Başkan Tiryaki, ilerle-
yen dönemlerde Altındağlı gençler ve kadınlar için yeni gezi 
rotalarının oluşturulacağını da belirtti. 

HABER MERKEZİ

TARİHİ MİRASIN 
CANLI TANIĞI

Mamak Belediyesi, çevreye ve 
ekonomiye katkı sağlayan yeni bir 
projeye imza attı. Mamak Belediyesi 
Kırsal Hizmetler Müdürlüğü tara-
fından başlatılan projede, ilçedeki 
hayvancılıkla uğraşan vatandaşlar-
dan temin edilen doğal gübreler, 
fermente edilerek ilçenin park ve 
bahçelerinde kullanılmaya başlandı. 
Bu projeyle belediye, çevre dostu bir 
çözümle hem maliyetleri düşürmeyi 
hem de çevre kirliliğini azaltmayı 
hedefliyor. 
     SÜRDÜRÜLEBİLİR 

GÜBRE ÇÖZÜMÜ 
İLE ÇEVRE KİRLİLİĞİ 
ÖNLENİYOR 

     Mamak Belediyesi, daha önce 
dışarıdan satın alınan gübrelerin 
yerine ilçedeki hayvancılık yapan 

vatandaşlardan sağlanan gübreleri 
kullanarak çevreye duyarlı bir çö-
züm geliştirdi. Gübrelerin fermente 
edilerek kullanılması, hem atıkların 
çevreye zarar vermesini engelliyor 
hem de kötü koku ve görüntü kirlili-
ğinin önüne geçiyor. Kırsal Hizmetler 
Müdürlüğü tarafından uygulanan bu 
sürdürülebilir model, park ve bahçe-
lerin bakım maliyetlerini düşürürken 
aynı zamanda belediyenin bütçesine 
katkı sağlıyor. 
     “KENDİ KENDİNE YETEN 

BİR ÜRETİM 
HACMİNE ULAŞTIK” 

    Kırsal Hizmetler Müdürü Murat 
Esen, Mamak Belediyesi olarak 
ilçedeki park ve bahçelerin gübre 
ihtiyacını kendi öz kaynaklarıyla 
karşılayabilecek bir üretim kapasite-

sine ulaştıklarını belirtti. Esen, ilçede 
bulunan 14 bin büyükbaş hayvanın 
atıklarının çevreye zarar vermeden 
toplandığını ve bu gübrelerin haftalık 
olarak fermente edilerek kullanıma 
hazır hale getirildiğini ifade etti. 
     BAŞKAN ŞAHİN: 

“DIŞA BAĞIMLILIĞI 
AZALTAN BİR MODEL” 

     Mamak Belediye Başkanı Veli 
Gündüz Şahin, projeye büyük önem 
verdiğini belirterek, çevre dostu be-
lediyecilik anlayışıyla tüm projelerini 
öz kaynaklarla hayata geçirdiklerini 
söyledi. Başkan Şahin’in ihaleci be-
lediyecilik anlayışından vazgeçerek 
geliştirdiği bu model, belediyenin 
dışa bağımlılığını azaltıyor ve verimli 
bir kaynak kullanımı sağlıyor.

 HABER MERKEZİ

Ankara’nın Altındağ ilçesin-
deki İstiklal Mahallesi'nde yer 
alan ve 17. yüzyılın sonlarına ait 
olduğu düşünülen Eskicioğlu 
Camii, tarihi dokusu ve zarif 
mimarisiyle ziyaretçilerini adeta 
geçmişe yolculuğa çıkarıyor. 
Taş kaideli kerpiç duvarları, 
ahşap hatılları ve kiremit çatısıy-
la dikkat çeken cami, Ankara’nın 
klasik mimari unsurlarını yan-
sıtan en güzel örneklerden biri 
olarak kabul ediliyor. 
     Eskicioğlu Camii, yuvarlak 
kemerli pencereleri ve kadınlar 
mahfilinden mihrap bölümüne 
kadar uzanan detaylı ahşap işçi-
liğiyle klasik mimarinin zarafetini 
sergiliyor. Harim bölümünde 
11 penceresi ile doğal ışığı en 
güzel şekilde içeri yansıtan 
cami, özellikle mukarnas başlıklı 

sütunlarla süslenmiş mihrabıyla 
görenleri kendine hayran bırakı-
yor. 1907, 1922 ve 1970 yıllarında 
geçirdiği restorasyonlarla bugü-
ne ulaşan cami, tarihi dokusunu 
koruyarak günümüzde hem 
ibadet hem de kültürel ziyaretler 
için kapılarını açık tutuyor. 
     TARİHİ MİRASIN 

CANLI TANIĞI 
     Eskicioğlu Camii, hem yerli 
hem de yabancı ziyaretçilerin 
Ankara'nın köklü tarihini ve kül-
türel mirasını keşfetmeleri için 
önemli bir durak olmayı sürdü-
rüyor. 

Gösterişten uzak ancak zarif 
mimarisiyle dikkat çeken cami, 
Ankara’nın tarihi kimliğini yansı-
tan değerli bir eser olarak geç-
mişle bugünü bir araya getiriyor. 
HABER MERKEZİ

ÇEVRE DOSTU GÜBRE 
PROJESİ BAŞLATTI



14 KASIM 2024 PERŞEMBEGÜNCELGÜNCEL10

Kendisini milletvekili, başkan ve 
ağabey olarak gören vatandaşlara 
karşı samimi bir yaklaşım sergileyen 
Beker, halkın dertlerini dinleyip çözüm 
yolları aramaya çalıştığını belirtti. 
     TBMM’DE KAPISI 

HERKESE AÇIK 
     Adnan Beker, Bağımsız milletvekili 
olarak TBMM’de halkla kurduğu yakın 
ilişkileri sürdürmeye devam ediyor. Ka-
pısının her zaman halka açık olduğunu 
vurgulayan Beker, Ankara ve çevre-
sindeki illerden gelen vatandaşların 
dertlerini anlattığı bir milletvekili olarak 
tanınıyor. Çankırı, Çorum, Kırşehir ve 
Yozgat gibi çevre illerden gelen va-
tandaşların sorunlarını dinleyen Beker, 
özellikle Ankara’da yaşayan herkesin 
ortak temsilcisi konumunda. 

Onların dertlerini kendi derdi gibi 
gören Beker, samimi yaklaşımıyla 
vatandaşların sorunlarını çözmeye 
çalışıyor. 
     FABRİKA ZİYARETİNDE 

YOĞUN İLGİ 
     Ankara’da bir fabrika çalışanlarıyla 
buluşan Adnan Beker, burada halkın 
kendisine gösterdiği ilgiden duyduğu 
memnuniyeti ifade etti. 

Çamlık Ankara Gazetesi’nden Tarık 
Yılmaz’ın da katıldığı buluşmada, fabri-
ka personeliyle samimi bir sohbet orta-

mı oluştu. Ankaralılar tarafından büyük 
bir ilgiyle karşılanan Beker, çalışanlarla 
tek tek sohbet ederek onların talepleri-
ni dinledi. Halkın kendisine gösterdiği 
ilgi karşısında duygulandığını belirten 
Beker, vatandaşların sıkıntılarını gider-
mek için elinden geleni yapacağını 
söyledi. 
     ANKARA’NIN SESİ 

OLMAYA DEVAM EDİYOR 
    Ankara’nın sorunlarını yakından 
takip eden Adnan Beker, bağımsız bir 
milletvekili olarak halkın sesi olmaya 
devam ediyor. İnsanların “Ankaralıların 
ağabeyi” olarak gördüğü Beker, vatan-
daşlarla kurduğu bu samimi iletişimin 
önemine dikkat çekiyor.   

Ankara’nın çeşitli ilçelerini gezerek 
halkın taleplerini doğrudan dinleyen 
Beker, halkın ihtiyaçları doğrultusunda 
projeler üretmeye ve çözüm yolları 
aramaya devam ediyor. 

TBMM’de Ankara’nın sesi olmaya 
devam eden Beker, halkla kurduğu 
bu içten bağ ile Ankaralıların güvenini 
kazanmış bir isim olarak öne çıkıyor. 
     Bağımsız bir milletvekili olarak 
halkla arasındaki engelleri kaldırmayı 
amaçladığını ifade eden Adnan Beker, 
Ankara ve çevresindeki illerden gelen 
vatandaşların taleplerine yanıt vermek-
ten mutluluk duyduğunu belirtti. 

    Adnan Beker Kimdir? 
     1964 yılında Ankara’da dünyaya 
gelen Adnan Beker, aslen Yozgat’ın 
Çadırardıç köyünden. Genç yaşta 
ticarete atılan Beker, çeşitli sektörlerde 
önemli girişimlerde bulunarak adını 
duyurdu. 

Petrol, inşaat ve enerji sektörlerin-
de faaliyet gösteren Beker, iş dünya-
sında da aktif bir rol üstlenerek Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) 
Yüksek İstişare Kurulu Üyeliği ve Anka-
ra Ticaret Odası (ATO) Meclis Üyeliği 
gibi görevlerde bulundu. Çeşitli sivil 
toplum kuruluşları, vakıflar ve dernek-
lerde başkanlık yaparak toplumsal 
projelere katkı sunan Beker, her zaman 
toplumla iç içe bir profil çizdi. 
     Evli ve dört çocuk babası olan Ad-
nan Beker, siyasette de aktif bir yol iz-
leyerek, 2009 yılında Milliyetçi Hareket 
Partisi’nden (MHP) Pursaklar Belediye 
Başkan Adayı oldu. 2019 yılında ise İYİ 
Parti Çankaya Belediye Meclis Üyeli-
ğine seçildi ve dört yıl boyunca Ankara 
Büyükşehir Belediye Meclisi’nde Grup 
Başkanvekilliği görevini yürüttü. 2023 
yılında İYİ Parti’den Ankara milletvekili 
olarak seçilen Beker, daha sonra par-
tisinden istifa ederek Bağımsız millet-
vekili olarak yoluna devam etme kararı 
aldı. TARIK YILMAZ

ANKARA’DA ADNAN BEKER 
RÜZGARI ESİYOR!

ABTTF, BTAYTD ve 
DEB Partisi ve temsil-
cilerinden oluşan Batı 
Trakya Türk heyeti, 
toplantıda Batı Trak-
ya Türk toplumu ile 
ilgili güncel gelişme-
leri aktardılar.

Batı Trakya Türk 
toplumunu temsilen 
Avrupa Batı Trakya 
Türk Federasyonu 
(ABTTF), Batı Trak-
ya Azınlığı Yüksek 
Tahsilliler Derneği 
(BTAYTD) ve Dostluk 
Eşitlik Barış (DEB) Partisi, 30 
Ekim-1 Kasım 2024 tarihlerin-
de anavatan Türkiye’nin baş-
kenti Ankara’da düzenlenen 
Avrupa Milletleri Federal Birliği 
(FUEN) Türk Azınlıkları/Top-
lulukları Çalışma Grubu (TAG) 
10. Yıllık Toplantısı’na katıldı. 

Toplantıya ABTTF Başkanı 
ve FUEN TAG Sözcüsü Halit 
Habip Oğlu, ABTTF Başkan 
Yardımcısı ve FUEN Başkan 
Yardımcısı Nabi İbrahimcik, 
ABTTF Başkan Yardımcısı Se-
bahattin Mümin ile FUEN TAG 
Sekretaryası görevlisi olarak 
ABTTF Merkez Ofisi Sorumlu-
su K. Engin Soyyılmaz iştirak 
etti. 

Balkanlar’dan Kafkasya’ya 
kadar olan geniş coğrafyada 
yaşayan Türk azınlık ve top-
luluklarının temsilcileri Anka-
ra’da buluştu

Avrupa’nın dokuz farklı 
ülkesinden sekiz Türk azınlık 
ve topluluğunun temsilcilerini 
bir araya getiren toplantıya 
Batı Trakya Türklerini temsi-
len ABTTF, BTAYTD ve DEB 
Partisi; Rodos ve İstanköy 
Türklerini temsilen Rodos, İs-
tanköy ve On İki Ada Türkleri 
Kültür ve Dayanışma Derneği 
(ROİSDER); Ahıska Türklerini 
temsilen Milletlerarası Ahıska 
Türkleri Cemiyeti “VATAN”; 
Kırım Tatarlarını temsilen Kı-
rım Tatar Milli Meclisi (KTMM); 
Kosova Türklerini temsilen 
Kosova Genç Birlik Derneği 
(KGBD); Ukrayna Gagauzlarını 
temsilen Ukrayna Gagauz-
lar Birliği; Kuzey Makedon-
ya Türklerini temsilen Türk 
Demokratik Partisi (TDP); 
Moldova Gagauzlarını temsilen 
Gagauz Dilini ve Kultürünü 
Koruyan ve Geliştiren “Meras” 
Derneği ve Bulgaristan Türk-
lerini temsilen Recep Küpçü 
Türk Kültür Merkezi, Mevlana 
Halk Kültür Evi ve Gençlik 
ve İnovatif Gelişim Derneği 
katıldı.

FUEN TAG heyeti Türkiye 
Cumhuriyeti Cumhurbaşka-
nı Yardımcısı ile Türk dil ve 
kültür dünyasından sorumlu 
resmi makamlar tarafından 
kabul edildi

FUEN TAG Sözcüsü Halit 
Habip Oğlu başkanlığındaki 
heyet program çerçevesinde 
ilk gün 31 Ekim’de Türkiye 
Cumhuriyeti’nin Türk dil ve 
kültür dünyasından sorunlu 
resmi makamlarını ziyaret 
etti.  

İlk olarak Yurtdışı 
Türkler ve Akraba 
Topluluklar Başkan-
lığı’nı (YTB) ziyaret 
eden FUEN TAG 
heyeti, YTB Başkan 
Yardımcısı Abdulhadi 
Turus tarafından ka-
bul edildi. Ardından 
Uluslararası Türk 
Kültürü Teşkilatı’nı 
(TÜRKSOY) ziyaret 
eden FUEN TAG he-
yeti burada TÜRK-
SOY Genel Sekreteri 
Sultan Raev ve Ge-

nel Sekreter Yardımcısı Sayit 
Yusuf tarafından kabul edildi. 
FUEN TAG heyeti, Yunus Emre 
Enstitüsü’nü (YEE) ziyaretinde 
YEE Başkan Yardımcısı Doç. 
Dr. Cahid Şenel, Türk İşbirli-
ği ve Koordinasyon Ajansı’nı 
(TİKA) ziyaretinde de TİKA 
Başkanı Serkan Kayalar tara-
fından kabul edildi.

FUEN TAG heyetinin YTB, 
TÜRKSOY, YEE ve TİKA’nın 
faaliyet, çalışma ve program-
ları hakkında bilgilendirildiği 
ziyaretlerde FUEN TAG Söz-
cüsü Habip Oğlu da FUEN ve 
TAG hakkında bilgilendirmede 
bulundu, paydaş olarak yapı-
labilecek çalışmalar konusun-
da fikir teatisi yapıldı.

FUEN TAG’nin 2025 yılı faa-
liyetleri ve yol haritası belir-
lendi

1 Kasım’da yapılan FUEN 
TAG yuvarlak masa toplantısı 
FUEN TAG Sözcüsü Halit Ha-
bip Oğlu ve FUEN Başkan Yar-
dımcısı Nabi İbrahimcik’in açış 
ve selamlama konuşmalarıyla 
başladı. Habip Oğlu TAG’nin, 
İbrahimcik de FUEN’nin son 
bir yıldaki faaliyetleri hakkında 
bilgilendirmede bulundu.

Ardından Batı Trakya 
Türkleri, Rodos ve İstanköy 
Türkleri, Ahıska Türkleri, Kırım 
Tatarları, Kosova Türkleri, 
Ukrayna Gagauzları, Kuzey 
Makedonya Türkleri, Moldo-
va Gagauzları ve Bulgaristan 
Türklerinin temsilcileri men-
subu oldukları Türk azınlık ve 
topluluklarında son bir yılda 
yaşanan önemli gelişmeler, 
onların güncel sorunları ile 
temsil ettikleri kuruluşların 
faaliyetlerini aktardı. 

FUEN TAG’nin 2025 yılı 
faaliyetlerinin görüşüldüğü 
toplantı, katılımcı kuruluşların 
katkılarıyla 2025 için ortak 
yol haritasının belirlenmesiyle 
sona erdi.

Toplantının ardından FUEN 
TAG heyeti Türkiye Cumhuri-
yeti Cumhurbaşkanı Yardım-
cısı Cevdet Yılmaz tarafından 
Cumhurbaşkanlığı Külliye-
si’nde kabul edildi. FUEN TAG 
Sözcüsü Habip Oğlu, 2014’teki 
ilk yıllık toplantılarının ardın-
dan onuncu yıllık toplantıla-
rını da Ankara’da yaptıklarını 
belirterek, FUEN ve TAG ile 
faaliyetleri hakkında bilgi ver-
di. Görüşmede heyet üyeleri 
temsil ettikleri kuruluşların 
faaliyetlerini aktarma fırsatı 
buldular.

DOĞAN 
TUFAN

Batı Trakya Türkleri  heyeti 
temsilcileri Ankarada toplandı 

    

Gölbaşı Belediyesi tarafından başlatılan ve Çev-
re, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı Tabiat 
Varlıkları Koruma Genel Müdürlüğü ile Ankara Bü-
yükşehir Belediyesi’nin izinleriyle yürütülen temizlik 
çalışmaları, Sukesen Deresi'nin Mogan Gölü’ne 
döküldüğü alanda başarıyla tamamlandı. Uzun 
süredir göl ekosistemini tehdit eden plastik, metal 
ve organik atıkların titizlikle temizlendiği çalışma-
lar sırasında Devlet Su İşleri (DSİ) de araç desteği 
sağladı. Temizlik sürecinde gölden tonlarca balçık 
ve atık çıkarılarak bölgenin doğal dengesine katkı 
sağlandı. 
     EKOSİSTEM YENİDEN CANLANIYOR 
     Özellikle kuşların üreme döneminin sona erme-
sinin ardından başlatılan çalışmaların tamamlan-
masıyla birlikte göldeki iç sirkülasyon ve oksijen 
seviyesinde artış gözlemlendi. Bu durum, bölgedeki 
kuşlar, balıklar ve diğer su canlılarının doğal alan-
larına geri dönmelerini sağladı. Temizlenen göl 
çevresi, yeniden canlı bir ekosisteme ev sahipliği 
yaparak doğaseverlerin ilgi odağı haline geldi. 
     “MOGAN GÖLÜ, DAHA TEMİZ VE

 SAĞLIKLI BİR HALE GELDİ” 
     Gölbaşı Belediye Başkanı Yakup Odabaşı, temiz-
lik çalışmaları hakkında yaptığı açıklamada bölge-

nin doğal dengesinin korunmasının önemine vurgu 
yaparak şunları söyledi: “Sukesen Deresi’nin Mogan 
Gölü ile buluştuğu noktada yıllardır biriken atıklar, 
hem çevremize zarar veriyor hem de gölümüzün 
ekosistemini olumsuz etkiliyordu. Bu nedenle, ekip-
lerimiz hızlı ve kararlı bir şekilde temizlik çalışma-
larına başlayarak dere yatağında ve göl kenarında 
biriken plastik, metal, organik ve diğer atıkları 
temizlediler. Bu çalışmalar, doğamıza yeniden nefes 
aldırdı.

 Temizlik çalışmaları, sadece fiziksel bir düzen-
leme değil, aynı zamanda çevre duyarlılığımızın ve 
sürdürülebilirlik anlayışımızın somut bir göstergesi-
dir.” 
     Gelecek Nesiller İçin Sağlıklı Bir Yaşam Alanı 
Mogan Gölü’nü koruma hedeflerinin sürdürülebilir 
bir çerçevede devam edeceğini belirten Başkan 
Odabaşı, “Amacımız, Mogan Gölü’nü ve çevresini 
sadece bugünün değil, gelecek nesillerin de keyifle 
kullanabileceği bir yaşam alanı haline getirmektir. 
Bugün gururla söyleyebiliriz ki Mogan Gölü, daha 
temiz ve sağlıklı bir hale geldi. Hep birlikte, Gölba-
şı’nı daha temiz, daha yeşil ve daha yaşanabilir bir 
ilçe haline getirebiliriz.” ifadeleriyle çevreye duyar-
lılık çağrısında bulundu. HABER MERKEZİ

GÖLBAŞI’NDA DOĞA
YENİDEN CANLANDI 
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ÜCRETSİZ SPOR 
KURSLARI BAŞLIYOR

Ankara Yozgatlı Dernekler 
Federasyonu Genel Başkanı 
Selçuk Bağcı ve yönetim ku-
rulu üyeleri, Keçiören Beledi-
ye Başkanı Mesut Özarslan’a 
nezaket ziyaretinde bulundu.  
     Keçiören Belediyesi’nde 
gerçekleşen buluşmada, Ke-
çiören’de önemli bir nüfusa 
sahip olan Yozgatlı vatan-
daşların talepleri ve istekleri 

üzerine samimi bir sohbet 
gerçekleştirildi. Ziyaretin 
amacının, Yozgatlı hemşehri-
ler için daha iyi yaşam koşul-
ları oluşturmak, dayanışma 
ve iş birliğini artırmak olduğu 
belirtildi. 
Görüşmede, Yozgatlı hem-
şehrilerin sosyal yaşamda 
karşılaştıkları sorunlar ve 
ihtiyaçlarının yanı sıra, Ankara 
genelindeki Yozgatlıların bir 
arada tutmak için yapılabile-
cek çalışmalar ele alındı.  
     YOZGATLI 

VATANDAŞLARIMIZIN 
İSTEKLERİNE CEVAP 
VERİYORUZ 

     Başkan Özarslan, Yozgatlı 

vatandaşların taleplerine 
önem verdiklerini ve belediye 
olarak onların yaşam kalite-
sini artıracak projelere açık 
olduklarını ifade etti. Ayrıca, 
Keçiören nüfusunda önemli 
bir yere sahip olan Yozgatlı 
hemşehriler için yapılan bu 
ziyaretin, ilerleyen süreçte 
yapılacak ortak projeler 
için temel bir adım olduğu 
vurgulandı.Başkan Özarslan, 
“Yozgatlı hemşehrilerimizin 
talepleri ve istekleri bizim 
için değerlidir. Bu anlamda, 
kıymetli Başkanımız Selçuk 
Bağcı ve yönetim kurulu 
üyeleriyle verimli bir görüşme 
gerçekleştirdik. Ziyaretleri ve 

hoş sohbetleri için teşekkür 
ediyorum,” diyerek memnuni-
yetini dile getirdi. 
Ankara Yozgatlı Dernekler 
Federasyonu Genel Başkanı 
Selçuk Bağcı ise, Başkan 
Özarslan’a teşekkür ederek, 
“Yeni yönetimimiz ile birlikte 
başkanımızı ziyaret ettik. 

Keçiören’de bulunan 
Yozgatlı vatandaşlarımızın 
dilek ve istekleri hakkında 
fikir alışverişinde bulunduk. 
Bu ziyaretimizle Keçiören 
Belediyesi ile Ankara Yoz-
gatlı Dernekler Federasyonu 
arasındaki iş birliğini daha da 
güçlendireceğiz” diye konuş-
tu.  HABER MERKEZİ

KEÇİÖREN’DE YOZGATLILAR 
İÇİN İŞ BİRLİĞİ GÖRÜŞMESİ 

Akyurt Müftülüğü Gençlik Koor-
dinatörlüğü, gençlere yönelik sosyal 
ve sportif bir etkinlik düzenleyerek 
bisiklet turu gerçekleştirdi. Akyurtlu 
gençler, Seyyid Burhaneddin Cami-
i'nde başlayan ve Akyurt'un popüler 
mesire alanına kadar devam eden 
bisiklet turunda buluşarak keyifli bir 
gün geçirdi. 
     DOĞA İLE İÇ İÇE SPOR KEYFİ 
     Gençlerin doğa ile iç içe vakit 
geçirerek spor yapmalarına olanak 
tanıyan bu etkinlik, yoğun katılımla 
gerçekleştirildi. Seyyid Burhaned-
din Camii’nden başlayan bisiklet 
turunda gençler hem sağlıklı bir 
aktivite yaptı hem de eğlenceli anlar 
yaşadı. Akyurt Müftülüğü Gençlik 
Koordinatörlüğü, bisiklet turunun 

gençlerin fiziksel yeteneklerini ve 
sosyal bağlarını güçlendirmeyi 
amaçladığını ifade etti. 
     SAĞLIKLI YAŞAM İÇİN 

ETKİNLİKLER 
DEVAM EDECEK 

     Etkinlikten memnun kalan 
gençler, bisiklet turunun ardından 
benzer organizasyonların devam 
etmesi temennisinde bulundu. 
Akyurt Müftülüğü, gençlere yönelik 
bu tür sosyal ve sportif faaliyetlerin, 
toplumsal sağlıklı yaşam bilincinin 
yaygınlaşmasına katkı sağlamayı 
hedeflediğini belirterek, ilerleyen 
dönemlerde de gençlere yönelik 
çeşitli etkinliklerin düzenlenmeye 
devam edeceğini duyurdu. 

HABER MERKEZİ

Keçiören Belediye Başka-
nı Mesut Özarslan, Türkiye 
Okçuluk Federasyonu Başka-
nı ve Türkiye Milli Olimpiyat 
Komitesi Yönetim Kurulu 
Üyesi Abdullah Topaloğlu'nu 
makamında ağırladı. Ziyaret-
te, sporun gelişimi ve genç-
lerin desteklenmesi konuları 
ele alındı. Başkan Özarslan, 
Türk sporuna yaptığı değerli 
katkılardan dolayı Topaloğ-
lu’na teşekkürlerini iletti. 
     “SPORUN HER 

BRANŞINA DESTEĞİMİZ 
DEVAM EDECEK” 

     Ziyaret sırasında açıkla-
ma yapan Başkan Özarslan, 
"Sayın Topaloğlu’nun Türk 
sporunun gelişimine katkıları 
ve özverili çalışmaları takdire 
şayandır. Belediyemiz olarak 
sporun her branşına des-

teğimiz devam edecektir." 
ifadelerini kullandı. 
Gençlere İlham Kaynağı 
Topaloğlu’nun tecrübelerinin 
gençlere yol göstereceğini 
belirten Başkan Özarslan, 
“Hocamızın tecrübeleri ve 
değerli görüşleri gençlerimi-
ze ilham kaynağı olacaktır. 
Birlikte, daha güçlü ve sağlıklı 
bir gelecek için çalışmayı 
sürdüreceğiz.” dedi. 
     ZİYARETİN ÖNEMİ VE   

DUYULAN MEMNUNİYET 
     Başkan Özarslan, ziyaret-
lerinden dolayı Topaloğlu'na 
teşekkür ederek, çalışma-
larında başarılar diledi. Bu 
buluşma, Keçiören Beledi-
yesi'nin spora ve gençlere 
verdiği önemi bir kez daha 
gözler önüne serdi. 

HABER MERKEZİ

Gölbaşı Belediyesi, sağlıklı yaşa-
mı teşvik etmek amacıyla düzenle-
diği ücretsiz spor kurslarıyla dikkat 
çekiyor. Zumba, Pilates, Yüzme ve 
Spinning kurslarına katılmak isteyen 
vatandaşlar, 14 Kasım’dan itibaren 
başvurularını yapabilecekler. Fiziksel 
ve ruhsal sağlığı desteklemek ama-
cıyla başlatılan projede, katılımcılara 
ücretsiz spor eğitimi sunulacak. 
     KURSLARA KATILIM ÜCRETSİZ 
     Belediye tarafından tamamen 
ücretsiz olarak sunulan kurslara 
katılmak isteyenlerin 14 Kasım 2024 
Salı günü itibarıyla Gölbaşı Beledi-
yesi hizmet binasına giderek kayıt 
yaptırmaları gerekiyor. 

Kurslar, 19 Kasım 2024 Pazartesi 
günü başlayacak ve aşağıdaki mer-
kezlerde düzenlenecek: 
• Rauf Denktaş Kapalı Yüzme 
Havuzu ve Spor Merkezi 
• Şehit Demet Sezen Spor 
Merkezi 
• Prof. Dr. Suat Sezgin Aile 
Yaşam Merkezi 
Yüzme Kursuna Özel Katılım Şartı 
Yüzme kursuna katılmak isteyenlerin, 
2018 Kasım ayı öncesinde doğmuş 
olmaları ve kimlik fotokopilerini 
başvuru sırasında yanlarında bulun-
durmaları gerekiyor. 
Kontenjan Sınırlı, Erken Başvuru 

Önemli 
Kurslara katılım kontenjanla sınırlı 
olduğundan ilgilenen vatandaşların 
bir an önce başvuru yapmaları öne-
riliyor. Detaylı bilgi almak isteyenler, 
Gölbaşı Belediyesi’ne aşağıdaki 
numaralardan ulaşabilirler: 

• (0312) 485 54 80 
• (0312) 485 54 85 
• (0312) 485 51 60 
Gölbaşı Belediyesi'nin düzenlediği 
ücretsiz spor kursları ile sağlıklı 
yaşama adım atmak isteyen herkesi 
bekliyor! HABER MERKEZİ

Cumhurbaşkanlığı Savun-
ma Sanayii Başkanlığı, Savun-
ma Sanayii Uzman Yardımcılı-
ğı Giriş Sınavı başvurularının 
11-25 Kasım 2024 tarihleri ara-
sında yapılacağını duyurdu. 
Adaylar, başvurularını "www.
ssb.gov.tr" adresi üzerinden 
online olarak gerçekleştirebi-
lecek. 
     Başvuru sürecinde adayla-
rın, başvuru ekranında tanımlı 
bilgileri eksiksiz doldurması 
ve istenilen belgeleri son baş-
vuru tarihi olan 25 Kasım 2024 
Pazartesi günü saat 18.00'e 
kadar sisteme yüklemesi 
gerekiyor. 

Giriş sınavına ait tüm 
başvurular elektronik ortamda 
alınacak olup posta veya diğer 
yöntemlerle yapılan başvurular 
kabul edilmeyecek. 
     Savunma sanayii alanında 

kariyer yapmak isteyen adaylar, 
gerekli belgeleri eksiksiz olarak 
"www.ssb.gov.tr" adresinde belir-
tilen başvuru ekranına yükleyerek 
süreci tamamlayabilecek. İHA

Altındağ Belediyesi'nin her 
hafta düzenlediği "Salı Sohbetleri" 
kapsamında bu hafta, bağımlılıkla 
mücadelede önemli bir yer tutan 
Yeşilay Danışmanlık Merkezi’nin 
(YEDAM) çalışma prensipleri ele 
alındı. Etkinliğe Altındağ Beledi-
yesi personeli katılırken, “Yeşilay 
ile Bağımlılıktan Kurtulma” konulu 
seminer Yeşilay Klinik Psikoloğu 
Turgut Sefa Çarga tarafından ger-
çekleştirildi. 
     YEDAM’IN DANIŞMANLIK 

HİZMETLERİ TANITILDI 
     Seminerde, bağımlılığın insan 
sağlığı üzerindeki olumsuz etkileri, 
bağımlılıktan kurtulma yolları ve 
YEDAM’ın sunduğu danışmanlık 
hizmetlerinden nasıl yararlanıla-
bileceği detaylı şekilde anlatıldı. 
Çarga, bağımlılık süreçlerinde YE-
DAM’ın sağladığı destek mekaniz-
malarını ve danışanlara uygulanan 

terapi yöntemlerini de personelle 
paylaştı. 
     ALTINDAĞ BELEDİYESİ    

PERSONELİNİN
 FARKINDALIĞI ARTIRILIYOR 

     Altındağ Belediyesi, "Salı Soh-
betleri" aracılığıyla personelinin 
kişisel gelişimine katkıda buluna-
rak toplumsal farkındalığı artırmayı 
amaçlıyor. 

Düzenlenen bu tür eğitimler 
sayesinde belediye çalışanlarının 
bağımlılıkla mücadele konusunda 
bilgi sahibi olmaları ve gerektiğin-
de destek alabilecekleri kanallar 
hakkında farkındalık kazanmaları 
hedefleniyor. 
     Altındağ Belediyesi yetkilileri, 
bu gibi etkinliklerle toplumsal so-
runlara dikkat çekmeye ve perso-
nelinin kişisel gelişimlerini destek-
lemeye devam edeceklerini belirtti. 
HABER MERKEZİ

ALTINDAĞ’DA YEDAM 
KONUŞULDU

AKYURT'TA GENÇLERDEN 
BİSİKLET TURU ETKİNLİĞİ

SPORA VE GENÇLERE 
TAM DESTEK 

SAVUNMA SANAYİİ 
PERSONEL ALIYOR
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Çiğ Köfte Yedim Demeyin
Buyrun Bizden Yeyin

     Yozgat Bozokspor 
yönetimi, teknik ekibi 
ve futbolcuları, Yozgat 
Valisi Mehmet Ali Özkan’ı 
makamında ziyaret ederek 
takıma verdiği destekten 
ötürü teşekkürlerini sundu.                                                                                   
     3. Lig’e yükselme süre-
cinde ve sonrasında Vali 
Özkan’ın sağladığı maddi 
ve manevi katkılarla, özel-
likle bu hafta deplasman 

maçı için taraftarlara sağ-
lanan otobüs desteği gibi 
yardımları için minnetlerini 
ifade eden Bozokspor ca-
miası, başarılarının arka-
sındaki desteğin önemine 
vurgu yaptı. 
     VALİ ÖZKAN’DAN   
     BAŞARI DİLEĞİ 
     Ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile geti-
ren Vali Özkan, Yozgat 

Bozokspor’un bu hafta 
gösterdiği üstün perfor-
mansla kazandığı galibi-
yetten dolayı tüm takımı 
tebrik etti.  
      Takıma her daim 
imkanlar dahilinde destek 
vermeye devam edeceğini 
belirten Özkan, başarı-
larının daha da artması 
yönündeki temennilerini 
iletti. HABER MERKEZİ

     Yozgat Bozokspor Teknik Direktörü İlhan 
Özbay, Çamlık Medya ekibine özel açıklama-
larda bulunarak, takımın 10 haftalık performan-
sını değerlendirdi.  
     Özbay, Yozgat Bozokspor’un inişli çıkışlı 
bir grafik sergilediğini belirtirken, deplasman 
maçlarında henüz başarı sağlayamadıklarını 
söyledi.  
     DEPLASMAN FOBİSİNİ ATAMADIK 
     Özbay, “Bilindiği gibi 10’uncu haftayı bitir-
dik ve 11’nci hafta için Konya Deplasmanına 
gideceğiz. 10’uncu hafta itibari ile bu puanları 
toplamamızda kendi sahamızda aldığımız 
puanlar bizleri bu duruma getirdi. 
     Bizi üzen taraf ise deplasmanda yaptığımız 
maçlarda 1 beraberlik 4 mağlubiyetimiz var. 
Artık bu fobiyi de kırmamız lazım. Buna en 
yakın karşılaşması da 1922 Konya karşılaşması 
olacak. İnşallah oradan güzel bir sonuçla hem 
futbolcularımızı, teknik ekibi ve taraftarlarımızı 
sevindirmek istiyoruz” dedi. 
     BU TAKIM LİGDE KALACAK 
     Sezon başında yaptıkları takımın ligde 
kalacağına yönelik açıklamalarının olduğunu 
belirten Özbay, “Puan durumuna bakıldığında 
beklentiler yüksek olabiliyor. Şuanda play of 
gurubu ile ilgili 4 puanlık bir fark ama bizim 

üzerine basarak söylediğimiz önce ligde 
kalıcı olarak kalalım, daha sonraki süreçte ilk 
yarıdaki toplayacağımız puanlar bizim nerele-
re gideceğimizi belirleyecek. Başkanımız ile 
sezon sonuna doğru bir toplantı yapacağız. 
Ona göre de ne yapılması noktasında kararı-
mızı vereceğiz” şeklinde konuştu. 
     DOĞUKAN İLE YOLLARIMIZI AYIRDIK 
Özbay, “Sakat oyuncular konusunda Halil 
Can’ın 9 haftalık bir aradan sonra ilk 11’de yer 
alması ve takımın Efeler maçında gol atarak 
takıma katkı sağlaması bizleri çok mutlu etti. 
Sonradan aldığımız oyuncular istekleri arzula-
rı bizi mutlu etti. 
     Ayrıca dün itibari ile Doğukan 
arkadaşımızla yollarımızı ayırdık.  
Çünkü mutsuzluk vardı. Onun mut-
suzluğu bizlere ve takımada yansı-
yabilirdi. 
     Onun için kendisi ile vedalaştık. Doğu-
kan’a bundan sonraki süreçte başarılar 
diliyorum.  Akif’te bir problem var. Şuan-
da İstanbul’da yan bağlarda yırtık olma 
ihtimaline tedavisine başladık. İnşallah yine 
kalemizde yer alacak. Şuada sakat oyuncuları-
mızın olmaması bizleri mutlu ediyor” dedi. 
GÖKHAN ERDEM KALABALIK

    Yozgat Kürşat Kadifekale U-14 Amatör 
Ligi’nde heyecanlı mücadeleler hız kes-
meden devam ediyor.
    Dün oyna- nan maçta Yurdum 
Gençlikspor ile Yozgat 1959 
FK, sahada kıyasıya bir 
rekabete imza attı. 
Karşılaş- manın ilk 
yarısında iki takım da 
üstünlük sağlamak 
için birbirine karşı yoğun 
ataklarla yüklendi ancak her iki ta-
rafın da çabalarına rağmen gol sesi 
çıkmadı. İki takımın da savunmadaki 
başarısı ilk yarının golsüz sona 
ermesine neden oldu. 
     Maçın ikinci yarısında ise 
Yurdum Gençlikspor U-14 takımı oyun 

üzerindeki hakimiye- tini arttırarak 
rakibine üstün- lük kurdu. 
Yozgat 1959 FK karşısında 
daha baskılı bir oyun sergileyen 
Yurdum Gençlikspor, ikinci yarıda bul-
duğu fırsatları iyi değerlendirerek 3 gol 
kaydetti. Attığı bu 3 golle sahadan galip 
ayrılan Yurdum Gençlikspor, 3 puanı 
hanesine yazdırarak liderlik koltuğun-
daki yerini sağlamlaştırdı. Maç sonunda 
Yurdum Gençlikspor’un oyuncuları ve 
teknik ekibi galibiyeti sevinçle kutlar-
ken, Yozgat 1959 FK ise mücadelesine 
rağmen sahadan puansız ayrıldı. Yozgat 
Kürşat Kadifekale U-14 Amatör Ligi’nde 
heyecan dolu mücadeleler önümüzdeki 
haftalarda da devam edecek. 
MEHMET KALABALIK

YOZGAT BOZOKSPOR’DAN  
VALİ ÖZKAN’A TEŞEKKÜR… 
YOZGAT BOZOKSPOR’DAN  
VALİ ÖZKAN’A TEŞEKKÜR… 

Bozokspor Teknik Direktörü Özbay'dan 
Çamlık Medya'ya Özel Açıklama
Bozokspor Teknik Direktörü Özbay'dan 
Çamlık Medya'ya Özel Açıklama

BU TAKIM LİGDE 
KALACAK

YURDUM GENÇLİKSPOR 
3 PUAN SEVİNCİ
YURDUM GENÇLİKSPOR 
3 PUAN SEVİNCİ


